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 لوازم خانگی خارجی از هرمزگان 

نظارت بر نانوایی ها بیشتر شود 

روایتی از همت بلند بچه های محله شهناز؛

خانه ها و زمین های بلاتکلیف 
را به فرهنگسرا و خانه جوان تبدیل می کنیم
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نظارت باشد
 تصرفی صورت نمی گیرد
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کسب رکوردهای جدید تولید 
تختال در فولاد هرمزگان 
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گروه خبر // فرزاد ارزانی  مدیر عامل شرکت فولاد 
هرمزگان ضمن گرامیداشــت هفته بسیج، کسب 
رکورد ماهیانــه و روزانه تولید را به همکاران خود 
تبریک و آن را سبب غرور و سربلندی برای کارکنان 
دانســت و اظهار امیدواری کــرد فولاد هرمزگان 
همچنان در مسیر تعالی و بهبود مستمر گام بردارد.

  به گزارش خبرنگار دریا ؛  پیام مدیرعامل فولاد هرمزگان 
به کارکنان این شرکت بدین شرح است: با سلام خدمت 
همکاران محترم   در آغاز هفته بسیج که یادآور شجاعت، 
ایثار و مقاومت ملت بزرگ ایران است و با یاری خداوند 
متعال و عزم راســخ فولاد مردان فولاد هرمزگان، برای 
دومین بار در ســال جهش تولید رکوردهای های تولید 
را جابجا نموده و موفق شدند رکورد تولید روزانه خود 
را بــه میزان ۶۳۱۱  تن در ۲۷ آبان ماه و رکورد ماهیانه 
تولید را به میزان ۱۳۸۲۲۶ تن افزایش دهند که ســبب 

غرور و سربلندی برای کلیه همکاران است . اینجانب این 
موفقیت بزرگ را به کلیه کارکنان عزیز و دیگر  ذینفعان 
شرکت تبریک عرض نموده و امیدوارم با یاری خداوند 
بزرگ و همت و تلاش هر چه بیشتر، همچنان در مسیر 

تعالی و بهبود مستمر گام برداریم. 
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 گروه خبر //  رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس شورای 
اســلامی گفت: امروزه صید ترال،یکی از مشکلات اساسی 
جامعه صیادان و محیط زیســت منطقه است ،که در راستای 

مجوزی که دارند فعالیت نمی کنند.
  ســمیه رفیعی با اذعان به اینکه نسبت به ۲ سال ممنوعیت 
صید ترال هم مجلس و هم صیادان کوتاه نخواهند آمد، بیان 
داشت: کشتی های صید ترال، برابر با مجوزی که دارند قوانین 
را رعایت نمی کنند. در بیشتر وقت ها فاصله ۱۲ مایلی که 
در مجوز صید ترال مطرح شده رعایت نمی شود، همین هم 
باعث شــده که این نوع صید، آسیب های جدی به ذخایر 
دریایی و آبزیان بزند.رفیعی با اشاره به اینکه با پیگیری هایی 
که نماینده گان مجلس یازدهم و فراکســیون محیط زیست 
مجلس انجام داده اند موفق به اعمال ممنوعیت ۲ ساله صید 
ترال شــده ایم، خاطرنشان کرد: با اعمال ممنوعیت ۲ ساله 
صید ترال در منطقه باعث می شــود کــه این مدت ذخایر 
دریایی و آبزیان بازســازی و احیاء مجدد شــود، همچنین 
فرصتی اســت تا اینکه تحقیقات و کار کارشناسی بر روی 
مجوزات و انواع صیدها شود.وی ادامه داد: از طرفی دیگر 
باید به وضعیت صیادان بومی و محلی دارای مجوز که جهت 
خرید کشــتی با کاربری صید ترال اقدام کرده اند هم توجه 
شود تا با ممنوعیت ۲ ساله صید ترال آسیب نبینند.رفیعی با 

بیان اینکه ۶۰ فروند کشــتی مجوز صید ترال دارند، عنوان 
کــرد: از این تعداد ۷ فروند کشــتی خارجی و یا متعلق به 
چین هســتند، البته خیلی ها فکر می کنند که صید ترال در 
منطقه فقط خارجی ها انجام می دهند، در صورتی که بخش 
عظیمی از صید ترال بدست ملوانان ها و شناورهای ایرانی 
انجام می شود و خیلی از مجوزات صیدترال برای صیادان 
ایرانی صادر شده اســت، که این موضوع پنهان مانده بود.
رفیعی افزود: از اول آذر ماه ســال جــاری صید ترال در 
منطقه ممنوع شــده است، سود ممنوعیت صید ترال نه تنها 
به صیادان بومی و محلی بلکه ســود آن به تمام مردم ایران 
خواهد بود. در طول دو ســال پیــش رو امیدواریم ذخایر 
آبزیان در خلیج فارس بازســازی شــود.رئیس فراکسیون 
محیط زیست مجلس، با اشــاره به اهرم های بازدارنده در 
اجرای صید ترال، خاطر نشــان کرد: دســتگاه های متولی 
از قبیل شیلات، جهادکشــاورزی، حفاظت محیط زیست 
 و در کنار آنها نیروهای مســلح انتظامی و ســپاه می تواند 
کشــتی های متخلف را توقیف کننــد.وی با تاکید بر اینکه 

شیلات بدون توجه به شرایط و تحقیقات ذخایر آبزیان اقدام 
به صدور مجوز صید ترال کرده اســت اضافه کرد: اکثر این 
کشتی ها شناسنامه دارند و زیر نظر سازمان شیلات فعالیت 
می کنند، شیلات باید آنها را به صورت مرتب رصد کند.وی 
با تاکید بر اینکه، چنانچه صیادان بومی و اتباع ایرانی بخواهند 
صید ترال انجام دهند، باید مقررات صید را نیز رعایت کنند، 
تصریح کرد: اگر صیادی نخواهد قانون صید ترال را رعایت 
کند، شــیلات باید قانون و بخشنامه های سختگیرانه ای را 
نسبت به متخلفان اعمال کند. حتی می تواند از فعالیت صید 
آنها جلوگیری شود و هزینه قانون شکنی پرداخت شود.وی 
یادآور شد: مجلس بدنبال این است که آن دسته از صیادان 
بومی که کشــتی صید ترال دارند و با ممنوعیت صید ترال 
متضرر شــده اند، با کارشناسی دقیق و بررسی هایی که در 
طول این ۲ ســال به عمل می آید جلوی ضرر این صیادان 
هم گرفته شود.رفیعی اضافه کرد: کسانی که صید ترال انجام 
می دهند به ســمت آبهای کمتــر از ۱۲ مایلی می آیند و 
در آنجــا به راحتی کف دریا را جــارو می کنند.به گزارش 

 مهــر ؛ وی با بیان اینکه بدنبال این هســتیم که قانون های 
سختگیرانه تری نسبت به تخلفات صید ترال تصویب کنیم، 
یاد آور شــد: هر چند که نیروی انتظامی و حفاظت محیط 
زیست با افرادمتخلف برخورد قانونی می کنند، ولی متاسفانه 
برخی از صیادان متخلف با استفاده از منور اقدام به دفاع می 
کنند، در این بین برخی از نیروهای حفاظتی و نظامی آسیب 
های جدی دیده اند. از نظر قانونی منور جز سلاح سرد است 
اما سعی خواهیم کرد با اصلاح قانون منور را در دسته سلاح 
های گرم قرار دهیم تا مجازات مرتبط با سلاح های گرم در 

خصوص صیادان متخلف اعمال شود.

با جوان های محله یک طرح تحول هفتاد صفحه ای را برای ارسال به قوه قضائیه آماده کرده ایم

  اگر مدیر کل دادگستری استان موافقت کنند می توانیم این زمین ها را به مکانی مفید 
برای محله تبدیل کنیم.

  مسئولانی که قرار است برای این محله کار کنند باید خودشان در این محلات زندگی 

کنند تا از درد این مردم مطلع باشند و برای رفع آنها انگیزه داشته باشند.
  در محله ی آیت الله غفاری یک مکان مشخص نداریم که جوانان محله آن را به عنوان 

یک پاتوق سالم برای خودشان بدانند ؛متاسفانه پاتوق جوانان ما سر کوچه است.
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جناب آقای احمد حبیبی
نماینده مردم هرمزگان در مجلس ششم شورای اسلامی

با نهایت تأسف و تأثر مصیبت وارده را تسلیت عرض 
نموده، از پیشگاه خداوند یکتا برای آن مرحومه، غفران و 
بخشایش الهی و برای جنابعالی و دیگر بازماندگان صبر 

و شکیبایی را خواستارم.
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قوانین سختگیرانه برای صید ترال تصویب می شود

آگهی مزایده املاک
 اداره کل اموال و املاک بنیادمستضعفان انقلاب 

اسلامی استان هرمزگان
صفحه 2را بخوانید



دو مربی هرمزگانی
 عنوان کتابدار برتر منطقه جنوب را کسب کردند

 گروه خبر // مرضیه فیروزی کنتکانی و فاطمه غفاری سروستانی 
دو مربی مسئول مراکز فرهنگی هنری کانون پرورش فکری، توانستند 
عنوان کتابــدار برتر منطقه جنوب را از آن خــود کنند.  به گزارش 
خبرنگار دریا ، در ســیزدهمین نشســت تخصصی انجمن کتابداری 
شــاخه منطقه جنوب کشــور که با عنوان » کتابداران و فرصتها«  از 
دو مربی کانون پــرورش فکری کودکان و نوجوانان به عنوان کتابدار 
نمونه تقدیر شد.در این مراســم که با حضور محمدرضا قانع، رئیس 
هیئت مدیره انجمن کتابداری و اطلاع رســانی ایران ـ شاخه منطقه 
جنوب کشور برگزار می شد، پروین پشتکوهی مدیرکل کانون پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان استان هرمزگان به اهمیت شناخت کتابدار 
به روحیات و ویژگی های شخصیتی کودکان پرداخت.وی با یاد کردن 
از مراکز فرهنگی هنری کانون به عنوان کتابخانه های تخصصی کودک 
و نوجــوان؛ کتاب  »نحوه ی کاربردهــای ادبیات کودک و نوجوان« 
نوشته فرشته مجیب از انتشارات کانون پرورش فکری را معرفی کرد.
پشتکوهی ضمن خوانش مقدمه کتاب، سرفصل های کتاب را عنوان 
کرد و افزود: این کتاب می تواند کتابچه کاری برای کتابداران باشــد 
که نه یک بار بلکه چند بار باید خوانده شــود.در سیزدهمین نشست 
تخصصــی انجمن کتابداری شــاخه منطقه جنوب کشــور همچنین 
تعدادی از مســئولین  همچون مدیر کل کتابخانه های عمومی استان 
فارس، اساتید کتابداری و اطلاع رســانی و کتابداران از پژوهش ها 
و تجربیات خود ســخن گفتند.در پایان این مراسم که به علت شیوع 
کرونا برای نخســتین بار مجازی برگزار می شــد؛ از کتابداران برتر 
منطقه جنوب کشور شامل استان های بوشهر، هرمزگان، کهگیلویه و 
بویر احمد و فارس تقدیر شــد.مرضیه فیروزی کنتکانی با ۱۴ سال 
 فعالیت، موفقیت های بسیاری همچون  راهیابی به جشنواره قصه گویی 
منطقه ای، مربی راهنمای برگزیده جشنواره بین المللی امام رضا علیه 
السلام در بخش  سرود، برگزیده ی اولین مهرواره ی  سرود کشوری  و 
گزارمان نویس برتر استانی را در کارنامه خود دارد.قصه گوی کشوری 
جشنواره های بین المللی قصه گویی  هجدهم و بیست و دوم، گزارمان 
 نویس برتر کشوری در دو سال پیاپی، مربی نمونه کشوری و... از جمله 
موفقیت های فاطمه غفاری سروستانی؛ که ۱۵ سال از حضورش در 

کانون هرمزگان می گذرد.

 سی و دومین جشنواره تئاتر هرمزگان 
به کارخود پایان داد

  گروه خبر // آیین اختتامیه ســی دومین جشــنواره تئاتر استانی 
با رعایت پروتکل های بهداشــتی با حضور مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان هرمزگان؛ مدیرعامل انجمن هنر های نمایشی بصورت 
آنلاین از طریق فضای مجازی در محل پلاتو آفتاب بندرعباس برگزار 
شد.به گزارش خبرنگار دریا  ؛ رضا کمالی زرکانی مدیرکل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی ضمن قدردانی از هنرمندانی که در این شرایط سخت با 
رعایت پروتکل های بهداشتی و برای تشویق مردم به درخانه ماندن 
به اجرای نمایش پرداختند گفت؛ شــاید زمان آن رسیده است که نوع 
نگرش کارگردان و بازیگران به اجراهای نمایشی متفاوت شود؛ کرونا 
شــرایط را برای اهالی هنر سخت و پیچیده کرده است ولی در دل این 
 پیچیدگی ها این خلاقیت اســت که هنرمند به مــدد آن می تواند به 
کشــف های تازه ای در این حوزه برســد و امروز شاهد یکی از آن 
خلاقیت ها در برگزاری جشنواره تئاتر استان هرمزگان هستیم.گفتنی 
است : در آیین اختتامیه سی و دومین جشنواره تئاتر هرمزگان  حسین 
کریمی رییس انجمن هنرهای نمایشی هرمزگان و همچنین رضا بصیرت 
مدیر عامل مرکز هنرهای نمایشی ایران در صحبت های جداگانه ای به 

تقدیر از هنرمندان نمایش استان پرداختند.

خبر

خبری
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سرمقاله

  قبل از اینکه کارد به استخوان برسد، بایستی اقدام کرد. بایستی به 
پیشگیری قبل از درمان توجه کرد. در همین استان دهها مادر داریم 
که نیازمند حمایت هســتند و بایستی به فریادشان رسید. مادرانی 
داریم که سرپرست خانوارند و  شــرمنده فرزندان شان هستند و 
بســیاری از آنها توان تامین هزینه های خوردوخوراک و پوشاک 
فرزندان را هم ندارند. خانواده های فقیری داریم که صبحانه وشام 
از برنامه غذایی شان حذف شده است. خانواده هایی داریم که حتی 
توان خرید خانه که نه، حتی توان رهن و اجاره خانه را ندارند وبه 
بن بســت رسیده اند. خانواده هایی که بیمار دارند وتوان درمان را 
ندارنــد. قصه تلخ یکی از آنها را می گویــم تا ببینیم آن نهادها و 
افرادی که برای یاری آن بانوی بندرعباســي که اخیرا بخاطر رفع 
تصرف خودسوزی کرد، اعلام آمادگی کردند ، آیا حاضر می شوند 
مشکل مســکن و لوازم زندگی، درمان و... این خانواده را برطرف 
کنند؟ پدر ومادر معصومه ۴ ساله و امیرمهدی ۷ساله بدون خانه و 
حتی وسایل زندگی در بندرعباس درمانده شده اند واز مسئولان و 
خیرین چشم یاری دارند. بخاطر بیماری کلیه مادر جوان خانواده، 
 مجبور شده اند وسایل زندگی شــان را چندسال قبل بفروشند و 
هزینه های عمل کلیه های سنگ ساز مادر دهند  ودر حال حاضر 
هیچ وســیله ای ندارند وحتی خانه ای هم ندارند که در آن زندگی 
کنند.سال های قبل در محلات حاشیه ای مالکین برخی از خانه ها 
بدون دریافت پیش پرداخت به آنها خانه اجاره داده اند و اما الان 
مدتی اســت که هیچ خانه ای ندارند و مالکین هم تقاضای پیش 
پرداخت دارند و پدر خانواده که کارگری روزمزد است واز صبح تا 
شــب در میادین و... می نشیند تا او را برای کارگری کردن ببرند و 
یک روز کار دارد وچند روز کار ندارد وهیچ پس اندازی هم ندارد و 
نمی تواند حتی در محلات حاشیه ای بندرعباس برای اجاره خانه، 
پیش پرداخت داشته باشد. پســرش امیرمهدی هم که کلاس اول 
ابتدایی است و فاقد تبلت و... است، از درس عقب مانده است. مادر 
خانواده بایســتی درمان کلیه اش را ادامه دهد که چندسال بخاطر 
مشکلات مالی نتوانسته است کلیه های سنگ سازش را درمان کند 
و این روزها بسیار درد می کشد. از دو هفته گذشته در خانه یکی 
از اقوام شــان مانده اند. البته با این اقوام شان هم مجبورند در یک 
اتاق ۱۲متری باشند که بسیار سخت می گذرد. کسانی که می توانند 
خانه ای را در اختیارشان قراردهند یا در جمع آوری پیش پرداخت 
 اجاره خانه و بعد از آن در تأمین یخچال، کولر، فرش، چراغ گاز، 
هزینه های درمان، تبلت دانش آموزی و... همکاری کنند، در این 
امر خیر ســهیم شوند. آقایان مسئول و خیرین تا قبل از اینکه این 
زندگی به خط پایان برسد و فرزندان آواره تر شوند، به فریادشان 
برسند. این خانواده بارها تا مرز جدایی رفته اند و در حال حاضر 
درمانده شــده اند و قبل از اینکه اتفاقات ناگواری برای شان پیش 
بیاید، به یاری شان بشتابید. نباید منتظر ماند تا خودسوزی و... اتفاق 
افتد و آنگاه همگان آستین همت را بالا بزنند. بایستی پیشگیری کرد 

که پیشگیری بهتر از درمان است.
  علی زارعی

منتظر خودسوزی مادران نباشیم

گروه خبر // استاندار هرمزگان با تاکید 
بــر اجرای دقیق و درســت مصوبات 
ستاد اســتانی مدیریت بیماری کرونا، 
فرمانداران، بخشــداران و دهیاران را 
رعایت  بر  نظارت مســتقیم  مسئول 
مصوبات این ســتاد، به ویژه در زمینه 
و  عروسی  مراسم  برگزاری  ممنوعیت 

ختم دانست.
 به گزارش خبرنــگار دریا ، دکتر فریدون 
همتی در نشست ســتاد استانی مدیریت 
بیماری کرونا در هرمزگان، با اشاره به اجرای 
طرح مدیریت هوشــمند محدودیت های 

مدیریت کرونا، ضمن قدردانی از همراهی 
و مشارکت مردم در رعایت پروتکل های 
بهداشتی و فاصله اجتماعی به عنوان اصول 
ضرروی پیشگیری از بیماری کرونا، عنوان 
کرد: امیدواریــم یکایک مردم برای تحقق 
شعار »هرمزگان بدون کرونا« تلاش کنند. 
وی با درخواســت از ائمــه جمعه، علما، 
نخبگان و رسانه ها به منظور تببین و تشریح 
این شــعار، ادامه داد: در این طرح یکایک 
آحاد جامعه اثرگذار هســتند و باید ابتدا 
خود و خانواده را نسبت به رعایت اصول 
هرمزگان  استاندار  بدانیم.  ملزم  پیشگیری 

افزود:  مشــارکت جمعی در زمینه رفع 
یک تهدید همه جانبه که کلیه فعالیت ها 
را به نوعی تحت تأثیر قرار داده، می تواند 
 زمینه نابودی این ویــروس منحوس را 
سرعت ببخشد.همتی با توصیه به رعایت 
محدودیت هــای اخیر اعلام شــده از 
سوی ســتاد ملی مدیریت بیماری کرونا، 
بیان داشــت: مردم باید مراجعه حضوری 
به ادارات را کمتر کنند. وی با اشــاره به 
مدیریت  اســتانی  ستاد  امروز  مصوبات 
بیمــاری کرونا، گفت: برگزاری مراســم 
عروســی و مجلــس ختم در سراســر 

 اســتان ممنوع اســت و با بانیــان این 
مراســم ها برخــورد قضایــی خواهد 
شد.اســتاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: 
امیدواریم با تکیه به قانون و رعایت الزامات 
و محدودیت های مصوب شده ستاد ملی 
و استانی از ســوی مردم، نیاز به اقدامات 
سلبی نباشــد، اما دهیاران، بخشداران و 
به ویژه فرمانداران در این زمینه مسئولیت 
 مســتقیم دارند و باید نظــارت لازم را 
داشته باشند.همتی تصریح کرد: بر اساس 
بررسی های انجام شده و آمارهای اعلامی 
از سوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان، 

غالب افرادی که نتیجه نمونه گیری کرونا از 
آن ها مثبت اعلام شده، در مراسم عروسی، 
ختم و دورهمی هــای خانوادگی به این 
بیماری مبتلا شده اند و باید از انجام کلیه 
فعالیت های غیرضروری اجتناب شــود.
وی اضافه کرد: فعالیت واحدهای تولیدی 
و تمــام فعالیت های عمرانی باید با قوت 
و مانند گذشــته با رعایت پروتکل های 

اعلامی در استان ادامه داشته باشد.

استاندار هرمزگان  تاکید کرد  

برگزاری مراسم عروسی و ختم در سراسر هرمزگان ؛ ممنوع

گروه خبر //  در آغاز هفته بســیج و در سال جهش تولید 
با یــاری خداوند متعال و تلاش رزمنــدگان جبهه تولید و 
فولادمردان فولاد هرمزگان،  رکورد تولید ماهیانه تختال در 
آبــان ماه ۹۹ و در فاصله ای کمتر از دو ماه با رکورد قبلی به 

میزان ۱۳۸۲۲۶  تن محقق شد.
   بــه گزارش روابط عمومی فولاد هرمزگان  ؛ این رکورد در کنار 
رکوردهای دیگری در فولاد هرمزگان دســت آمده است . میزان 
رکوردهای جدید کسب شده به شرح ذیل می باشند : ۱- رکورد 
تولید تختال ماهیانه به میزان ۱۳۸۲۲۶ تن در آبان ماه رکورد قبلی: 
میزان ۱۳۷۳۹۱ تن در شــهریور ماه ۹۹ ۲- رکورد تولید روزانه 
تختال بــه میزان ۶۳۱۱ تن در تاریــخ۹۹/۰۸/۲۷ رکورد قبلی: 
میزان ۶۰۲۴ تن در تاریــخ۹۸/۰۶/۳۱ ۳- رکورد روزانه تعداد 
ذوب ریخته گری شــده به میزان ۵۱ ذوب در تاریخ۹۹/۰۸/۲۷ 
رکورد قبلی: تعداد ۵۰ ذوب در تاریــخ۹۸/۰۶/۳۱ ۴-  رکورد 
 تعداد ذوب ریخته گری شده ماهیانه به میزان ۱۱۷۰ ذوب رکورد 
 قبلــی: تعــداد ۱۱۵۸ ذوب در فروردیــن ماه ۹۷  کســب این 
موفقیت ها را به کارکنان و تلاشــگران فــولاد هرمزگان تبریک 

عرض می نماییم .

کسب رکوردهای جدید تولید تختال در فولاد هرمزگان 

 گروه خبر // حسین باباخاني معاون برنامه ریزي و توسعه فرماندار 
در حاشــیه بازدید از واحدهاي صنفي ســطح شهر بندرعباس 
و بررســي آخرین وضعیت تعطیلي صنوف غیر ضرور و فعالیت 
گروههاي شغلي ۲، ۳ و٤ در راستاي اجراي مصوبات ستاد ملي و 
استاني مقابله با بیماري کرونا و کاهش شیوع و همه گیري بیماري 
در شهرستان که به همراه جلالي رئیس اتاق اصناف ، ذاکري رئیس 
مرکز بهداشت  و نمایندگان تعزیرات،ســازمان صمت ،اماکن و 
فرمانداري صورت گرفت گفت:  همکاری اصناف و بازاریان شهر 

بندرعباس و مشاغل گروه های دو ، سه و چهار در نخستین روز 
از اجرای طرح جامع مدیریت هوشمند محدودیت ها در راستای 

مقابله با شیوع ویروس کرونا، قابل تحسین است.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ وی افزود: برابر بررســي ها و بازدیدهاي 
میداني صورت گرفته از سطح شهر بیش از ۹۵ % واحدهاي صنفي غیر 
ضرور در روز اول طرح تعطیل، که نشان از همکاري بسیار خوب اصناف 
و بازاریان در اجراي هرچه مطلوب تر طرح مي باشد.معاون برنامه ریزي 
و توسعه فرماندار بندرعباس با اشاره به ضمانت هاي اجراي این طرح 

در رابطه با تعطیلي گروههاي شــغلي ۲ ، ۳ و ۴ گفت: در بررسي هاي 
میداني شاهد تخلف و فعالیت تعداد اندکي از صنوف غیر ضرور بودیم که 
در همین راستا ۲۰ واحد صنفي متخلف بدلیل عدم رعایت پروتکل هاي 

بهداشتي و عدم تعطیلي پلمپ گردیدند.
  مهندس باباخاني در پایان تصریح کرد: تعداد ۷ گشت تعزیراتي در دو 
شیفت صبح و عصر بر اجراي این طرح در سطح شهر بندرعباس نظارت 
دارند که در صــورت تخلف و تمرد واحدهاي صنفي از قانون برخورد 

لازم صورت مي گیرد.

معاون فرماندار بندرعباس خبر داد

تعطیلی ٩٥ درصدی  اصناف در نخستین روز اجرای طرح محدودیت ها

از   اداره کل اموال واملاک بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی استان هرمزگان در نظر دارد املاک مشروحه ذیل را 
 طریق مزایده عمومی با شرایط ویژه )به صورت نقد و اقساط بلند مدت و بدون کارمزد( واگذار نماید. متقاضیان محترم 
می توانند از تاریخ  99/09/1 لغایت 99/09/11 همه روزه به استثناء ایام تعطیلات از ساعت 8:30 الی18 جهت اخذ 
اطلاعات و بازدید از محل و دریافت فرم شرکت در مزایده و ارائه پیشنهادات خود به نشانی های : بندرعباس – گلشهر 
شمالی – بلوار مصطفی خمینی نبش خیابان هویزه طبقه فوقانی بانک سینا و یا  با شماره تلفن :  4-33624482 دور 
نگار 33624481به نشانی الکترونیکی amvalamlak.hormozgan@gmail.com  و شهرستان رودان ،روبروی 
فرمانداری دفتر نمایندگی تلفن 09171679023 تماس حاصل فرمایند.1( اخذ پاکت های پیشنهادی به همراه اصل 
چک بانکی دروجه سازمان اموال و املاک بنیاد مستضعفان به شماره شناسه ملی10100171920به میزان5% قیمت 
پایه ملک مورد نظر طبق فرم شرایط شرکت در مزایده قابل انجام است. ضمناً متقاضیان می بایست حداکثر تا تاریخ 
99/09/12 )روز بازگشایی( پاکتهای پیشنهادی خود را تا ساعت  9:30 صبح ، در محل اداره کل در صندوق پاکات قرار 
داده و رسید خود را از دبیرخانه دریافت نمایند.2( بازگشائی پاکتهای پیشنهادی درمحل اداره کل  استان هرمزگان، روز 
چهار شنبه مورخ 99/09/12 ساعت 10:30 صبح طبق برنامه زمانبندی انجام خواهد شد. 3( پیشنهادات فاقد سپرده 
یا مخدوش ومبهم و مشروط از درجه اعتبارساقط و رعایت مفاد شرایط شرکت درمزایده که ازطریق دفا ترفروش ارائه 
مي گردد الزامي میباشد. ضمناً امضاء پشت وروي فرم تقاضا ضروري است. 4( هزینه محضر )حق الثبت وحق التحریر( 
بالمناصفه بعهده طرفین مي باشد . 5( سازمان در رد یا قبول پیشنهادات واصله مختار مي باشد . 6( شرکت درمزایده و 
اخذ اطلاعات فروش املاک کلیه استانها در تهران امکان پذیر است. ) شماره تماس تهران 02186026751 ( . 7( اخذ 
اطلاعات از دفاتر مزایده و بازدید ازاملاک لازم و ضروري میباشد. بدیهي است درصورت عدم بازدید و اخذ اطلاعات لازم، 
 مسئولیتي متوجه این سازمان نخواهد بود .8( یک درصد رقم پیشنهادي بعنوان هزینه مزایده از برندگان نقداً دریافت 
مي گردد.9( شرایط فروش ردیف یک به صورت 30% نقد،10% زمان تحویل و60% باقیمانده طی اقساط 30ماه )بدون 
سود و کارمزد( دریافت خواهد شد که در صورت پرداخت تقدی60%  اقساطی، با نظر اعضای کمیسیون نسبت به )%60( 

اعمال 18% تخفیف امکانپذیر است . 10( اطلاعات ملک مندرج درلیست مزایده ، به شرح جدول ذیل می باشد.

آگهی مزایده املاک

ردیف

1

)مترمربع(

49521/25

)مترمربع(

9186

نوع ملک/ 
کاربری

زمین و 
ساختمان/     
فاقد کاربری

میزان مالکیت/توضیحات
ششدانگ/1- ملک دارای سند تک برگ می باشد.2- ملک مذکور با وضعیت 
موجود و بصورت محوطه سازی و دیوار چینی در چهار طرف به همراه تاسیسات 

آب و برق دارای شش باب سوله با قدمت چندین ساله ،یک سالن غذاخوری 
نیمه تمام ،واحد کارگری،یک مجموعه سرویس بهداشتی کارگری ،یک باب 
 ساختمان اداری ،یک دستگاه باسکول قدیمی و یک اتاقک نگهبانی واگذار 

می گردد.3- بازدید از ملک الزامی است.4- سند مالکیت پس از تسویه حساب 
به همراه وکالتنامه جهت انتقال به خریدار تحویل خواهد شد.

ارزش تقریبی به ریال

350,000,000,000

350,000,000,000

آدرس /قطعه/پلاک ثبتی

حاجی آباد - ابتدای جاده 
وکیل آباد-پلاک ثبتی 4105 

فرعی از 3- اصلی

اعیانعرصه

جمع کل:

 اداره کل اموال واملاک بنیادمستضعفان استان هرمزگان

گروه خبر // ترخیصِ محموله ٤۲۰ کانتینری لوازم خانگی خارجی 
)بوش آلمان( از گمرک شهید رجایی بندرعباس ممنوع شد.

  به گــزارش خبرنگار دریا ؛  ناظر گمرکات هرمزگان گفت: ترخیص 
این کالا ها با رأی صادره دیوان عدالت اداری و دســتور دفترحقوقی 
گمرک ایران، ممنوع شــده اســت.ابوالفضل اکبرپور افــزود: البته از 
ترخیص این کالا ها از دو ماه پیش تاکنون، بعلت قرار داشتن در گروه 
چهار و وجود ابهام ها، بلافاصله پس از اظهار در گمرک شهید رجایی 

بندرعباس جلوگیری شده بود.
  وی گفت: مهمترین این کالا ها یخچال، ظرفشــویی، لباسشــویی، فر 
برقی، فریزر، ماکروفر، اجاق گاز، جاروی شــارژی و برقی، غذا ساز، 
گریل و قهوه ساز است.ناظر گمرکات هرمزگان گفت: ارزش اظهاری 
این کالا ها حدود ۱۲ میلیون یورو اســت.  اکبرپور افزود: این کالا ها 
با ارز نیمایی تامین اعتبار شــده است.گروه چهار کالا های مصرفی و 
غیرضروری از جمله لوازم خانگی اســت که دارای محصول مشــابه 
داخل هستند و در هیچ شرایطی امکان ثبت سفارش و ورود به کشور 

ندارند.

ممنوعیت ترخیصِ ۴۲۰کانتینر لوازم 
خانگی خارجی از هرمزگان 

  گروه خبر // معاون توسعه ی مشارکت های مردمی کمیته امداد 
 )pos( هرمزگان از جایگزینی دســتگاه های کارت خوان سیار

به جای پرداخت های سنتی صدقه در استان خبر داد.
   به گزارش خبرنگار دریا ، معاون توسعه ی مشارکت های مردمی کمیته 
امداد استان هرمزگان به طرح نوین این نهاد در پرداخت صدقات به شیوه 
الکترونیکی اشاره و گفت: با توجه به شیوع بیماری کرونا در جامعه و 
رعایت پروتکل های بهداشتی و همچنین برای تسریع در امر خدمات رسانی 

و سهولت در پرداخت صدقات، دستگاه های کارت خوان سیار جایگزین 
 پرداخت صدقات به روش ســنتی )پول نقد( می شود.عامری افزود: 
طبق برنامه ریزی های انجام شده به  تمامی مأموران جمع آوری صدقات، 
دستگاه های کارت خوان سیار )پوز pos( تحویل داده می شود. معاون 
توسعه ی مشارکت های مردمی کمیته امداد استان هرمزگان در خصوص 
مزایای اســتفاده از روش الکترونیکی در جمع آوری صدقات گفت: 
کاهش هزینه های اجرایی، کاهش زمــان جمع آوری، حذف قبوض 

کاغذی و ارائه رسید الکترونیکی، کاهش هزینه نگهداری صنادیق و از 
همه مهم تر در این ایام شیوع بیماری کرونا سلامت همکاران و افزایش 
اعتماد عمومی را به دنبال دارد.این مقام مســئول با اشاره به اینکه این 
دستگاه ها از ۲۸ آبان ماه سال جاری به مأموران واگذار گردیده است، 
یادآور شد: در هفت ماهه نخســت امسال دو میلیارد و شش میلیون 
تومان صدقه پرداخت شد که از این میزان سهم ۲۲۵ میلیون تومان از 

روش های نوین الکترونیکی بوده است.

دستگاه های کارت خوان سیار جایگزین پرداخت صدقات به شیوه سنتی

تجدیدآگهی مناقصه عمومی دو مرحله ای
شرکت فولاد هرمزگان جنوب - شماره مناقصه: 138574
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زهر کرده به جامِ ما کنکور، 

عاملِ قتلِ عامِ ما کنکور

زهر کرده به جامِ ما کنکور

عاملِ قتلِ عامِ ما کنکور

خودمانیم؛ کلهّم کرده

زندگی را حرامِ ما کنکور

سالِ کنکور با خودم گفتم:

هست بی شک غلامِ ما کنکور

پشتِ کنکور چون شدم دیدم:

هست بی شک امامِ ما کنکور

درس و تست و مشاور و غیره

هست پسوندِ نامِ ما » کنکور «

درصدت؟ رتبه ات؟ قلمچی؟ گاج؟

هست کلِّ کلامِ ما کنکور

در بهاران به جای بوی بهار

می خورد بر مشامِ ما کنکور

کاش گوید شبی » خداحافظ «

در جوابِ سلامِ ما کنکور

هر که سهمی ز زندگی دارد

شد تمامِ سهامِ ما کنکور

هر که با یک روش شود پرپر!

عاملِ انهدامِ ما کنکور
  امیر حسین خوشحال 

***

کی گفته بخت کچلا بلنده

»کی گفته بخت کچلا بلُنده« 

آهای شما! پیر و جوون! مرد و زن!

حسن کچل رو یادتونه حتما؟!

همون پسر بچه تنبل و لوس

که مادرش رو کرده بود مایوس

همون پسر بچه که کاری نداشت

رفیق و پول و کار و باری نداشت

دوست ندارین بدونین الان کجاست؟!

بچه و زن داره؟!یا اینکه تنهاست؟!،

بپرسین این روزا چه طوره حالش؟!

نگین ولش کن بابا! بی خیالش!

خبر دارین که طفلکی به اجبار

می گرده همچنان به دنبال کار؟!

یه مردِ گُنده است اما هنوز

لنگ یه کار تازه است هر روز

کی گفته بخت کچلا بلنده
  نسیم عرب امیری 

طنز

جاده و راه یکــی از مهمترین بخش های 
توسعه ای هر محلی تلقی می شود چرا که 
نداشتن راه مناسب، باعث می شود امکانات 
مناســبی به آن محل منتقل نشود. یکی از 
این بخش ها که جاده برای آنها مهم است، 
روستاها هســتند. روستاها اگر راه و جاده 
مناسبی داشته باشند می توانند بیشتر توسعه 
یابند و این راه ها هســتند که باعث رونق 
روستا می شود. اگر روستایی از راه مناسبی 
برخوردار نباشد، مورد توجه قرار نمی گیرد 
و دسترســی اهالی نیز به دیگر مناطق به 
سختی اتفاق می افتد. استان هرمزگان نیز 
روســتاهایی دارد که به دلیــل نبود جاده 
مناسب، توسعه پیدا نکرده و اهالی آن شرایط 
مناسبی ندارند و امکانات این روستاها برای 
زندگی، درخور شــأن اهالی آن نیســت 
و باید مورد توجه بیشــتری قرار بگیرند. 
چنین روستاهایی در شهرستان بشاگرد و 
کوهشــاه احمدی به وفور می توان یافت. 
از ســوی دیگر برخی روستاها در استان 
وجود دارند که جاده هــای قدیمی دارند 
و با توســعه روستاها و افزایش ترددها در 
آن، همچنان تعریض نشده و به همان حالت 
باقی مانده اند. این امر باعث شده حوادث 
زیادی در ایــن جاده ها رخ دهد که گاهی 
به از دست دادن یکی از هم استانی هایمان 
بیانجامد. نمونه آن نیز جاده سیاهو می باشد 
که با وجود قدیمی بــودن آن و ترددهای 
بالایی که در آن صورت می گیرد، همچنان 
باریک و فرسوده باقی مانده است. از سوی 

دیگر بســیاری از جاده های روستایی از 
علائم راهنمایی و رانندگی برخوردار نیستند 
و تردد را برای افرادی که با جاده آشــنایی 
ندارند سخت می کند. عدم وجود علائم، به 
خصوص در شب بسیار خطرآفرین می باشد 
و جان رانندگان و سرنشــینان خودرو را 
به خطر می اندازد. بســیاری از جاده های 
روستایی نیز همان تعداد محدود علائمی 
که دارند نیز فرسوده بوده و راهنمای خوبی 
برای رانندگان نیستند و باید تعویض شوند. 
خط کشــی های موجود در اکثر این راه ها 
نیز کم رنگ شــده اند و نیاز دارند که مجدد 
رنگ آمیزی شــوند. برخی نیز خط وسط 
دارند اما دو طرف جاده بدون خط کشــی 
باقیمانده اند و باید رنگ شــوند چرا که در 
شب ها، وجود این خط کشی ها کمک زیادی 
به رانندگان در رانندگی می کند و می تواند 
حریم راه را به آنها نشــان دهد. در بعضی 
جاده ها نیز که تعمیر یا فعالیت عمرانی انجام 
می شود، گاهی دیده شده که علایم هشداری 
در مکان نامناسبی قرار دارد که رانندگان دیر 
متوجه موضوع می شوند و می تواند جان آنها 

را به خطر بیاندازد. مثلا علائم را بعد از پیچ 
قرار داده اند و رانندگان بعد از اینکه از پیچ 
عبور کردند تابلوها را که در فاصله نزدیکی 
از محل فعالیت قرار دارد را می بینند و کنترل 
وسیله نقلیه را برای آنها مشکل می کند. در 
برخی جاده ها نیز به دلیل عدم ساخت پل و 
آبنما، باعث می شود که در زمان بارندگی 
جاده مسدود شــده و دسترسی به روستا 
سخت شود. همچنین پس از بارندگی نیز 
جاده با خاک هایی که از آب باران جاری 
شده باقی مانده  است مسدود شده و یا تردد 
را سخت می کند. این موارد تنها بخشی از 
مشکلات جاده های روستایی استان هستند 
که باید مورد توجه قرار گیرند و با اقدامات 
مناسب در جهت رفع آن گام های اساسی 
برداشته شود. در حال حاضر که زندگی های 
آپارتمانی نفس کشیدن را برای مردم سخت 
کرده است، بســیاری از شهروندان ترجیح 
می دهند که روزهای تعطیل پایان هفته را 
در روستا سپری نمایند. به همین دلیل باید 
اقداماتی انجام شود که این سفر را برای آنها 

با خطر همراه نکند.  

یادداشت

گروه گزارش// از حدود چهار دهه قبل بخوبی به یاد دارم 
که فاضلاب اســتنویک و کوچه ها در محله اسلام آباد 
بندرعباس وارد دریاچه این محله در ضلع شمال شرقی 
استنویک می شــد و این دریاچه عمیق شاهد حوادث 
مختلف از جمله مرگ چندین کودک بود که برای بازی 

به آنجا رفته بودند و غرق شدند. 
  این حوادث بارها تکرار شد واقدامی اساسی برای رفع مشکل 
نشد. در سال های بعد اطراف دریاچه کم کم با نخاله و خاک 
پرشد و برخی برای خودشان خانه ساختند وبرخی تعمیرگاه 
و..... اما همچنان بخشی از دریاچه باقی مانده است و بلاتکلیف 
و از آن طرف بدلیل اینکه این دریاچه به نیزار تبدیل شده است، 
موش و انواع حشرات و بوی تعفنش باعث آزار واذیت اهالی 
می شــود و مســئولان اقدامی در این حوزه انجام نمی دهند. 
از آن طرف اســتنویک هم که حال به مخروبه ای تبدیل شده 
است، مکانی امن برای معتادان واراذل و خلافکاران و... تبدیل 
 شده است  و پیگیری معتمدین محله ودفتر تسهیلگری محله 
اســلام آباد وگل کنی هم اثرگذار نبوده اســت. بازگشــایی 
 معابر در این محله هم گویا بدلیل وجود همین اســتنویک و 
بلاتکلیف بودن وضعیت آن همچنان بلاتکلیف مانده است.از 
طرفی دیگر وجود دریاچه و عدم وجود برنامه ریزی مناسب 
برای استفاده بهینه گردشگری و تفریحی و... از آن باعث شده 
اســت که برخی افراد فقیر وغنی تلاش کنند با خشکاندن آن، 
برای خودشان ملک مسکونی یا تجاری احداث کنند وبه همین 
دلیل در این سال ها وسعت دریاچه کم تر شده است.درصورتیکه 
می توان در همین منطقه پارک و فضای ســبز و ورزشــگاه 
 چندمنظوره بزرگ برای اســتفاده جوانان و نوجوانان و حتی 
 خانواده های این محله و محله های اطراف نیز احداث نمود تا از 
آسیب های اجتماعی کاسته شود. اما متاسفانه ساکنان این محله 
و سایر محلات حاشیه ای و بافت های فرسوده بندرعباس مورد 
بی مهری قرار گرفته اند وبه آنها توجهی نشده است. این وضعیت 
باعث افزایش آسیب های اجتماعی در این مناطق شده است 
و نیازمند اقدام انقلابی، جهادی وبسیجی برای رفع مشکلات 

چنین مناطقی است. 
  گام بلند دادگستری وسپاه

  حدود چهار هفته قبل بود که رئیس کل دادگســتری استان، 
دادســتان بندرعباس، فرمانده سپاه امام ســجاد )ع(، شهردار 
بندرعباس و جمعی از مدیران اجرایی از محله آیت ا... غفاری 
بندرعباس بازدید کردند و مصوباتی را به همراه داشت که رئیس 
کل دادگســتری هرمزگان در این بازدید اعلام کرد چهارمحله 
آیت ا... غفاری، اسلام آباد، چاهستانی ها و کوی ملت در مدت 
یک سال و هر محله در مدت سه ماه بایستی مشکلاتش توسط 
دستگاه های اجرایی و... برطرف وخواسته های ساکنان برطرف 
شود که باردیگر به بازخوانی مصوبات این بازدید می پردازیم 
تا دســتگاه های اجرایی و... با عزم جزم تری برای تحقق این 

مصوبات تلاش کنند. 
  تشــکیل قرارگاه تحول برای کاهش گام به گام 

آسیب های اجتماعی در چهار محله بندرعباس
   رئیس کل دادگستری هرمزگان از اجرای طرح کاهش گام 
به گام آسیب های اجتماعی در چهار محله کم برخوردار شهر 
بندرعباس با همکاری ســپاه و دیگر دستگاه ها جهت توزیع 
عادلانه خدمــات در مناطق کم برخوردار با ورود دســتگاه 
قضایی خبر داد.علی صالحی رئیس کل دادگســتری استان 
هرمزگان با همراهی فرمانده سپاه امام سجاد »ع« و جمعی از 
مسئولین اجرایی و مدیران ادارات به منظور ارزیابی روند اجرای 

مصوبات شورای پیشــگیری از وقوع جرم و مراحل اجرای 
طرح کاهش گام به گام آســیب هــای اجتماعی در محلات 
 کم برخــوردار بندرعباس به صورت ســرزده از محله کوی 
آیت الّل غفاری این شهرستان بازدید کرد.رئیس کل دادگستری 
اســتان هرمزگان در جریان این بازدید ضمن دیدار با ساکنین 
 و اهالی این محله در جریان آسیب های اجتماعی، مشکلات 
خدمت رسانی به مردم و همچنین محرومیت های موجود قرار 
گرفت و دستورات لازم را برای رفع آنها صادر کرد.علی صالحی  
در خصوص همکاری مشترک با دیگر دستگاه های مسئول به 
منظور خدمت رسانی با هدف کاهش آسیب های اجتماعی در 
محله کوی آیت الّل غفاری و دیگر محلات بندرعباس، اظهار 
 داشت: امروز با همکاری سپاه امام سجاد»ع« و مشارکت همه 
دســتگاه ها طرح کاهش گام به گام آسیب های اجتماعی در 
 مناطق کم برخوردار شهر بندرعباس با محوریت چهار محله کوی 
 آیــت الّل غفــاری ، کــوی ملــت ، اســلام آبــاد و محله 
چاهستانی ها آغاز و قرارگاه تحول این محلات راه اندازی شد. 
وی خاطرنشــان کرد : در نتیجه ایجاد قرارگاه تحول محلات 
بندرعباس با همکاری دادگستری استان و سپاه امام سجاد)ع( و 
مشارکت تمامی دستگاه های اجرایی و شهرداری ، ارگان های 
مرتبط می توانند در جهت محرومیت زدایی و توانمندسازی این 
محلات کمک کنند تا برنامه های مشترکی را به اجرا بگذاریم.
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان تصریح کرد: طرح کاهش 
گام به گام آسیب های اجتماعی در محلات کم برخوردار شهر 
بندرعباس با هدف پیشگیری از وقوع جرم ، محرومیت زدایی و 
توزیع عادلانه خدمات در این مناطق اجرا می گردد و براساس 
آن ، طی برنامه زمانبندی شده یکساله ، با اختصاص مهلت سه 
ماهه برای بازآفرینی و توسعه زیرساخت ها و همچنین اصلاح 
نواقص موجود در هریک از محلات ، در مجموع و در نهایت به 
چهار محله کم برخوردار شهر بندرعباس خدمت رسانی خواهد 
 شــد و ضمن کاهش آســیب های اجتماعی در این مناطق ، 
گام هــای بلندی در جهت عمــران و آبادانی هر محله و رفع 

مشکلات ســاکنین آن برداشته خواهد شــد.وی در تشریح 
تدابیر پیشگیرانه اتخاذ شــده به منظور اجرای طرح کاهش 
گام به گام آســیب های اجتماعی در مناطق کم برخوردار و 
فعالیت های قرارگاه تحول محلات چهارگانه شهر بندرعباس 
نیز اظهار داشــت: هم اندیشی و تصمیم گیری به همراه رصد 
عملکرد دســتگاه ها و ادارات متولی و نظــارت بر اقدامات 

 انجام شــده در راســتای مصوبات و به منظور بازآفرینی و 
محرومیت زدایی از مأموریت های مهم قرارگاه تحول اجتماعی 
محلات است.رئیس کل دادگستری استان هرمزگان در ادامه با 
 اشاره به برخی آسیب های اجتماعی و جرائم مشهود در خیابان ها و
 کوچه های این محلات که موجب سلب آسایش اهالی شده 
اســت و تأکید بر این که هیچ  نقطه ای از شهر بندرعباس نباید 
مأمن و جولانگاه مجرمان و خلافکاران و معتادان متجاهر شود، 
تصریح کرد: دستگاه قضایی به هیچ عنوان اجازه نمی دهد افرادی 
با ایجاد لانه های فســاد در منازل و معابر، به امنیت و آسایش 
مردم آســیب بزنند.وي در ادامه افزود: دستگاه هاي اجرایي 

و شــهرداری باید خدمات ویژه حوزه خود را به ساکنان این 
محلات محروم ارائه کنند و با ایجاد امکانات فرهنگي، اجتماعي 
و ورزشي در این مناطق از میزان آسیب ها بکاهند.صالحی با 
تعیین مهلت سه ماهه برای مدیران متولی و دستگاه های مربوطه 
تأکید کرد: در صورت کوتاهي دستگاه ها در امر خدمات رساني 
به این محله ها و مناطق ، با عنایت به دستورالعمل »نحوه مقابله 
با  ترک وظایف قانونی مدیران و کارمندان«  ابلاغی از ســوی 
ریاست محترم قوه قضائیه با متخلفین برخورد جدي خواهد 
شــد.وی در ادامه، جامعه ســالم را جامعه مبتنی بر اخلاق، 
معنویت، عدالت و عقلانیت توصیف کرد و گفت: باید با اجرای 
طرح های پیشگیرانه، به سوی شکل گیری جامعه سالم حرکت 
کنیم و هیچ دستگاهی حق ندارد از انجام مسئولیت ها و وظایف 
خود در این مســیر سرباز بزند.صالحی همچنین از شهرداری 
بندرعباس خواست در راستای احقاق حقوق عامه ، عمل به 
وظایف قانونی و همچنین اجرای مصوبات شورای پیشگیری 
از وقوع جرم استان هرمزگان نسبت به تأمین روشنایی و نور 
کافی در مناطق مختلف این محلات، تعیین تکلیف اسناد منازل 
ساکنین با همکاری اداره کل ثبت اسناد و املاک و انتقال مالکیت 
و صدور سند به نام مالکین این منازل ، تقسیم عادلانه منابع و 
امکانات، ایجاد پارکها ، فضای سبز و مبلمان مناسب و اصولی 
شهری طی مهلت سه ماهه اقدام نماید.وی همچنین با گلایه از 
عدم نامگذاری برخی کوچه ها و معابر این محلات از شهرداری 
بندرعباس خواست با عنایت به اینکه مردم شریف محله کوی 
آیت الّل غفاری بیش از چهل شــهید والامقام را تقدیم انقلاب 
اســلامی نموده اند، ظرف مدت ۱۰ روز ، تمامی  کوچه های 
این محله و دیگر محلات مورد بازدید قرار گرفته را به نام شهدا 
مزین و  نامگذاری نماید.علی صالحی همچنین دستورات لازم 
را جهت بررسی مطالبات مردم محله کوی آیت الّل غفاری به 
منظور رفع کمبودها و نارسایی های موجود در این محله صادر 
کرد و با تأکید بر لزوم بازســازی بافت فرسوده این محله ابراز 
داشــت: محرومیت زدایی و کمک به خانواده هایی که نسبت 

به تأمین معیشــت خود با مشکل رو به رو هستند ،ضرورتی 
اجتناب ناپذیر است.صالحی اضافه کرد: طرح جامعی از سوی 
دادگستری اســتان هرمزگان تهیه و به ادارات و دستگاه های 
 اجرایی و دیگر متولیان  ابلاغ شــده اســت که بر اساس آن، 
دستگاه های مربوطه اعم از شــهرداری، ستاد اجرایی فرمان 
حضرت امام)ره(، بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی،سپاه،بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی، مسکن و شهرسازی و اداره کل صمت 
استان با محوریت دادگستری کل هرمزگان وظایفی را متقبل 
شوند و در اسرع وقت طی یک بازه زمانی سه ماهه مشکلات 
محلات کم برخوردار شهر بندرعباس را به گونه ای که در شأن 
مردم آن باشد حل و فصل نمایند که امیدواریم با اجرای کامل 
این طرح به زودی شــاهد تحولی مهم در این محلات باشیم.
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان، ایجاد اشتغال، کاهش فقر، 
توانمند ســازی و ایجاد دسترسی آسان جهت اجرای مشاغل 
کوچک و خانگی را از مهمترین محورها و اهداف طرح »کنترل 
آسیب های اجتماعی و جرایم در محلات محروم بندرعباس« 
برشمرد.علی صالحی ، ساماندهی و بازسازی بافت فرسوده با 
استفاده از ظرفیت گروه های جهادی ،بازگشایی معابر ، ایجاد 
اشتغال برای جوانان ساکن این محلات از طریق صدور جواز 
کســب و ارائه تسهیلات بانکی با مشارکت اتحادیه اصناف و 
ســازمان فنی حرفه ای را از دیگر ویژگــی های این طرح 
برشمرد.رئیس کل دادگستری استان هرمزگان همچنین با اشاره 
به محورهای پیشگیرانه طرح تحول محلات شهر بندرعباس ، 
استقرار مراکز پلیس ، ایجاد گشت های رضویون ، جمع آوری 
معتادان متجاهر و پاتوق های آنها و پیش بینی نظام بازپروری 
هدفمند و علمی برای این افراد را از دیگر خصوصیات طرح  
کنترل آســیب های اجتماعی و جرایــم در محلات محروم 
بندرعباس عنوان کرد.عالی ترین مقام قضایی استان هرمزگان 
در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به اینکه طرح کنترل 
آسیب های اجتماعی و جرایم در محلات محروم و کم برخوردار 
بندرعباس با محوریت دادگستری استان و همکاری سپاه امام 
سجاد)ع(، شهرداری بندرعباس و سایر دستگاه های حمایتی و 
مقابله ای از ابتدای آبانماه آغاز شده است افزود: هدف از اجرای 
این طرح ؛ شناســایی آسیب های اجتماعی محلات پر خطر 
 و اتخاذ تدابیر مناســب جهت رفع آن از جمله اقدام به منظور 
جمع آوری معتادین متجاهر،  مقابله با سرقت، دستگیری اراذل و 
اوباش، فروشندگان مواد مخدر و مشروبات الکلی، فروشندگان 
ســلاح غیر مجاز و برخورد با اعمال غیر اخلاقی با رویکرد 
تحولی و افزایش ضریب امنیت محلات می باشد.رئیس شورای 
پیشگیری از وقوع جرم استان هرمزگان یادآور شد: از ابتدای 
سال جاری بسط و گسترش فرهنگ پیشگیری از وقوع جرم و 
کاهش آسیب های ناشی از طلاق و ناهنجاری های اعتیاد، قتل، 
پرخاشگری و ... به طور جدی در دستور کار دستگاه قضایی 
استان قرار گرفته است که همین موضوع منجر به امضای تفاهم 
نامه همکاری با سپاه امام سجاد)ع( تحت عنوان "طرح مصلحین 
خانواده" گردید.لازم به ذکر اســت در جریان این بازدید و در 
راستای اجرای طرح کاهش گام به گام آسیب های اجتماعی 
در محلات، دســتورات فوری به منظور تخریب چند پاتوق و 
محل تجمع معتادین متجاهر ، پلمب چند محل خرده فروشی 
موادمخدر ، جمع آوری آنی معتادین متجاهر،  زیبا سازی محله 
و جمع آوری زباله های انباشــت شده و روان آب فاضلاب ، 
توزیع ۲۰۰۰ بســته معیشتی میان ساکنین ، تعمیر و بازسازی 
فوری ۱۵ منزل مسکونی که نیاز فوری به تعمیر داشتند ، پلمب 
یکی از پاتوق های عرضه مشروب الکلی به همراه دستگیری 
عوامل جرم و تعطیلی تمامی ضایعاتی های محله کوی آیت الّل 
غفاری که علاوه بر فرسودگی و مخاطرات ایمنی، موجب ایجاد 

مزاحمت برای ساکنین محل شده بود صادر شد.
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با آمدن ویروس منحوس کرونا رعایت پروتکل های بهداشتی در 
اولویت نخســت جامعه تبدیل کرد و مردم و بخش های مختلف 
جامعه برای ایمن ماندن از این ویروس به رعایت نکات بهداشتی 
روی آوردنــد. اما هر چه از زمان حضور این ویروس گذشــت 
رعایت ها کم رنگ تر شــد و برخی نیز کلا فراموش کردند که این 
ویروس در جامعه وجود دارد و باید با رعایت موارد بهداشــتی 
با آن مقابله کنند. رعایت موارد بهداشــتی اما در صنف تولید و 
توزیع مواد غذایی باید پررنگ تر انجام شود. در این بین نیز برخی 
فروشندگان جان مردم برایشان مهم بوده و سعی می کنند با رعایت 
نکات بهداشتی در مقابل این ویروس ایستاده و مانع گسترش آن 
شوند. اما بعضی دیگر به رعایت این نکات توجه چندانی ندارند 
و سلامت شــهروندان را به خطر می اندازند.یکی از این صنوف 
نانوایی ها هستند که در طول شبانه روز تعداد زیادی از شهروندان به 
آنها مراجعه می کنند و باید در آنها پروتکل های بهداشتی به خوبی 
رعایت شده تا مانع از انتقال بیماری شود. اما متاسفانه در برخی 
نانوایی ها رعایت پروتکل های بهداشتی مورد توجه کارکنان آن 
قرار نمی گیرد و می تواند به کانون انتشــار این بیماری نیز تبدیل 

شود. عدم استفاده از ماسک یکی از کارهایی است که در برخی 
نانوایی ها انجام می شود. استفاده نکردن از ماسک یکی از مواردی 
است که می تواند باعث انتقال این بیماری شود به همین دلیل باید 
همه کارکنان نانوایی ها از ماسک استفاده نمایند. برخی شهروندان 
نیز با وجه نقد به نانوایی می روند و نانوایانی هستند که این پول را 
با دســت گرفته و بدون اینکه دست خود را شسته یا ضدعفونی 
کنند، نان به مشــتری می دهند و یا دست به خمیر می زنند که این 
کار خطر انتقال ویروس را افزایش می دهد. برخی نانوایی ها نیز 
وقتی نان پخته شده را از تنور بیرون می آورند بر روی میز جلوی 
نانوایی بدون هیچ پوششی قرار می دهند و بعضی شهروندان بدون 
رعایت نکات بهداشتی به این نان ها دست می زنند. این در حالی 
است که نان ها نباید به این صورت قرار گیرد تا هر شهروندی که 
می رسد به آنها دست بزند. شاید دلیل این اتفاق، کاهش نظارت بر 
کار نانوایی ها به خصوص در بافت قدیمی شهر است. اگر نظارت ها 
به درستی انجام گیرد شاهد چنین اقدامی از سوی نانوایان متخلف 
نخواهیم بود چرا که این کار نانوایان بازی با ســلامت شهروندان 
است و باید دستگاه ها نظارتی به این موضوع نیز توجه بیشتری 
داشته باشند تا سلامت شهروندان به وسیله نانوایان در معرض خطر 

قرار نگیرد. 

نظارت بر نانوایی ها بیشتر شود 
یادداشت

علی زارعی/ دریا

daryaz           @gmail.com1359

تهدید دریاچه اسلام آباد بندرعباس ، فرصتی برای گردشگری و تفریحی

رئیــس کل دادگســتری هرمــزگان: 
شــده  زمانبنــدی  برنامــه  طــی 
 یکســاله، بــا اختصــاص مهلت ســه 
بازآفرینــی و توســعه  بــرای  ماهــه 
زیرســاخت هــا  و همچنیــن اصــلاح 
نواقــص موجود در هریــک از محلات، 
در مجمــوع و در نهایــت به چهار محله 
بندرعبــاس  شــهر  برخــوردار   کــم 

خدمت رسانی خواهد شد
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کمبود مراکز تفریحی 
در استان بی داد می کند

بهاره محمد حسینی زاده/دریا
Bahareh.mhz               @gmail.com2020

اســتان هرمزگان با وجود آنکــه قدمت تاریخی ، 
گردشگری و تجاری دارد اما از نداشتن مکان های 
تفریحــی و پارک های مجهز بــرای بازی کودکان 
و حتی تفریحی برای بزرگســالان  رنج می برد به 
طوری که شــهروندان مجبور هستند برای تفریح 
به شهرهای مجاور سفر کنند تا از امکانات تفریحی 

بهره مند شوند.
 اســتان هرمزگان از دیرباز یکی از مهمترین دروازه 
های تجاری کشور بوده است که با توجه به ظرفیت 
ها و پتانسیل هایی از قبیل دریا که می توانند در جوار 
آن مراکز تفریحی و گردشــگری گسترده ای ساخت 
اما از این امکانات به درستی استفاده نشده است. اگر 
فارق از شرایط کنونی ویروس کرونا که جهان را در 
تصرف خود آورده اســت در نظر بگیریم روح انسان 
نیاز به تفریح و ســرگرمی دارد اما زمانیکه تفریحات 
و سرگرمی مهیج و دائمی وجود نداشته باشد جوانان 
و نوجوانان به راه های خلاف کشیده می شوند پیش 
از شــیوع ویروس منحوس کرونا اکثر تفریح جوانان 
و نوجوانــان دورهمی در کافه ها بود که در اکثر این 
اماکن سیگار و قلیون به راحتی استعمال می شود اما 
حالا با توجه به محدودیت هایــی کرونایی که اکثر 
مکان های عمومی  تعطیل می باشــند و چراغ هایی 
که در سطح شهر و ساحل هستند خاموش می باشند، 
ساحل بندرعباس مکانی تاریک و دنج برای جوانانی 
شده است که به راحتی بتوانند سیگار و قلیان استفاده 
کنند و متاسفانه نظارت ها کافی صورت نمی گیرد و 
قلیان فروشــان همچنان در ساحل جولان می دهند. 
این یک حقیقت تلخ و ناراحت کننده است که استان 
هرمزگان با وجود صنایــع عظیم و دارا بودن دروازه 
های مهم اقتصاد کشــور از داشتن امکانات تفریحی 
حتی نســبت به برخی از شــهر های کوچک بسیار 
محروم اســت. شــاید برای خیلی از ساکنین استان 
هرمزگان ســوال پیش آمده اســت که برای تفریح و 
سرگرمی به کجا بروند و جوابی یافت نمی شود پیش 
از شیوع کرونا مســافرانی که ه این استان سفر کرده 
بودند از یکی از رهگذران سوالی می پرسیدند که برای 
تفریح به کدام نقطه از شهر برویم؟ وقتی به این سوال 
اندیشیدم مکانی مناسب جز خیابان های ساحلی که 
جولان گاه ســگ و موش است را یافت نکردم. این 
روزها که اشتغال یکی از دغدغه های اصلی جوانان 
است اگر تفریحگاه و شهربازی در استان تاسیس شود 
جوانان این اســتان می توانند از این طریق کسب در 
آمد کنند و سرگرمی هم به شهروندان ایجاد می شود 
الان که در بحبوحه کرونا هســتیم و عید سال گذشته 
نتوانستیم میزبان مهمانان نوروزی باشیم اما اگر الان 
مسئولین امر تلاش کنند می توانند مکانی برای اسکان 
مهمان و تفریحگاهی بــرای جوانان ایجاد کنندبرای 

دوران پسا کرونا .

          امین زارعی/ دریا

Amin.zch2011 @                        gmail.com

چند روزی اســت که خبری از کلانشهر بندرعباس در صدر 
اخبار کشور قرار گرفته است. 

تخریب آلونک بانوئی که گفته می شود سرپرست خانوار است و 
این خانه را برای زندگی ساخته است. اتاقی که در زمین دولتی و 
در مسیر سیلاب ساخته شده است تا بتواند روزگار بگذراند. این 
چند روزه و با انتشار این فیلم در فضای مجازی، نظرات مختلفی 
بیان شده و به آن پرداخته شده است. شاید اگر فیلم این تخریب 
در فضای مجازی پخش نمی شد، این تخریب نیز مانند بسیاری 
از خانه هایی که غیرمجاز ساخته و خراب می شوند در سکوت 
انجام می شد و کســی به آن نمی پرداخت. اما آنچه مهم است، 
اجرای اصل ۳۱ قانون اساسی کشور است که متاسفانه تاکنون به 
خوبی اجرایی نشده است. طبق اصل ۳۱ قانون اساسی »داشتن 
مســکن متناســب با نیاز، حق هر فرد و خانواده ایرانی است. 
دولت موظف است با رعایت اولویت برای آنها که نیازمندترند 
به خصوص روستانشینان و کارگران زمینه اجرای این اصل را 
فراهم کند«. اما با شــرایط اقتصادی که بر کشور حاکم است و 
عدم ساخت مسکن به میزان مورد نیاز، باعث شده بسیاری از 
مردم کشور بی خانه بمانند. روستائیان و ساکنان شهرهای کوچک 
نیز بدلیل بیکاری، به شــهرهای بزرگتر مهاجــرت کرده و در 

مناطق حاشیه ای کلانشهرها سکنی می گزینند. شهر بندرعباس 
نیز که به عنوان پایتخت اقتصادی کشور شناخته می شود، یکی 
از مهاجرپذیرترین شهرهای کشور محسوب می شود که در آن 
اقشار مختلف مردم از جای جای کشور را در خود می بیند. این 
امر باعث افزایش روزافزون حاشیه نشینی و ساخت و سازهای 
غیرمجاز و غیرقانونی در زمین های دولتی شده اســت. دولت 
یازدهم و دوازدهم نیز طی این هفت ســال و اندی که از عمر 
آن می گذرد نتوانســته کارنامه خوبی در زمینه ساخت مسکن 
ارائه نماید و عملا خانه ای طی این سال ها ساخته نشد و مسکن 
مهرهایی که در این دولت تحویل مردم شــد، ادامه پروژه هایی 
بود که طی دولت نهم و دهم قرار بود ساخته شــود. عدم تولید 
و ساخت مسکن طی این سال ها باعث شده که قیمت مسکن 
روزبه روز و به صورت افسارگسیخته سیر صعودی پیدا کند که به 
دنبال آن نیز قیمت اجاره بها نیز سرسام آور شده است. اکنون تهیه 
مسکن برای اقشار متوسط و رو به پایین جامعه به آرزویی دست 
نیافتنی تبدیل شده است به همین دلیل شاهد هستیم که بسیاری از 
زمین های دولتی موجود در شهر و به خصوص نقاط حاشیه ای 
به تصرف درآمده و در آنها آلونک هایی مانند قارچ سبز شده که 
هیچگونه استحکامی ندارد و با کوچکترین زلزله و یا بارندگی 
تخریب شده و ممکن است جان انسانی نیز گرفته شود. اما در 

ماجرای اخیر، از یک سو برخورد نیروهای شهرداری مناسب 
نبوده و طی مصاحبه و نشست خبری که شهردار بندرعباس انجام 
داده است، عوامل این رفع تصرف از کار تعلیق شده اند. نیروهایی 
که برای چنین کارهایی جذب می شوند باید آموزش های لازم 
را ببینند تا در هنگام انجــام کار و ماموریت بدانند که چگونه 
برخوردی داشته باشند. از سوی دیگر تصرف این زمین ها قانونی 
نیســت و باید با افرادی که چنین کاری می کنند برخورد شود 
چرا که اگر این رویه ادامه پیدا کند ساخت و سازهای غیرمجاز 
در تمام شــهر ادامه پیدا کرده و خانه هایی که ساخته می شود 
نیز اصولی نبوده و با کوچکترین حادثه ای تخریب می شوند و 
می تواند فاجعه بزرگی بوجود بیاورد. تنها چاره ای که می تواند 
درمانگر این موضوع باشد این است که دولت طبق اصل ۳۱قانون 
اساسی کشور، زمینه ای فراهم نماید که اقشار مختلف مردم دارای 
خانه و ســرپناه شوند. البته خانه های ایمن که خانواده ها در آن 
آرامش داشته و ترسی از ریزش و تخریب نداشته باشند. اکنون 
در بســیاری از محله های قدیمی و حاشیه ای نیز شاهد هستیم 
که خانه ها شبانه و بدون رعایت اصول فنی ساخته می شود که 
می تواند مشــکلات زیادی را به همراه داشته باشد. اما یکی از 
نکاتی که باید مورد توجه قرار گیرد، اقدام به خودســوزی این 
زن بوده که باید اقداماتی صورت گیرد که به رویه ای برای افرادی 

که اراضی دولتی را تصرف می کنند تبدیل نشود تا از این طریق 
بتوانند به هدف خود برســند. در پایان باید گفت که بهتر است 
عــلاج واقعه را پیش از وقوع کرد. اگر پیش از تکمیل شــدن 
این آلونــک، آن را تخریب می کردند و یا به گونه ای نظارت ها 
انجام شود که از ساخت چنین خانه هایی جلوگیری شود قطعا 
این هیاهوها به پا نمی شــد و شخصی نیز آسیب نمی دید. گویا 

نظارت ها از بین رفته اســت و افراد می توانند در هر قسمت از 
شهر که بخواهند زمینی را تصرف کرده و اقدام به ساخت کنند. 
باید نظارت ها به گونه ای باشد که دیگر تصرف زمینی را در شهر 
شاهد نباشــیم تا بعد از آن چنین اتفاقاتی رخ دهد. امیدواریم 
در آینده شــاهد چنین وقایعی در هیچ  جای کشور که باعث 

جریحه دار شدن احساسات عمومی شود، نباشیم.

نظارت باشد، تصرفی صورت نمی گیرد

gmail.commaryammonsef000 @

 مریم منصف/ دریا

این روزها در شــرایط بــد اقتصادی کرونا، 
مشاغلی هم بودند که به نان و نوایی رسیدند 
و خوب دیده شدند، مشاغلی چون  تولید و 
فروش کالای پزشکی، چراکه به واسطه الزام 
برای استفاده از ماســک و ژل ضدعفونی و 
حتی گاهی اســتفاده از دستکش، بازاری به 
اندازه کل مردم ایران و چه بسا تمامی مردم 
دنیا به وجود آمد؛ به طوری که آنقدر تقاضا 
از عرضه بیشتر بود که بسیاری از کارخانجات 
لوازم بهداشتی، خط تولید خود را در  تولید 
و  دادند  تغییر  این محصولات  تولید  راستای 
البته در این بازار بد اقتصادی به سود خوبی 

هم رسیدند.
به دلیل نوع شــیوع و  همه گیری این ویروس 
بهداشــتی و پروتکل های  الزامات  منحوس، 
پیشنهادی به سمتی رفت که تمام مشاغلی که 
به نوعی  با تجمعات سر و کار داشته اند مانند 
رســتوران ها، تالارها، کلاسهای   آموزشی ، 
باشــگاه ها و ...  در این وانفسا دچار تزلزل 

مالی شدند.
حال بیاید برآورد کنیم که هر کدام چند کارگر 
داشــته اند و هر کارگر خرج چند نفر از افراد 
جامعــه را می داده انــد ؟! خواهید دید که با 
آمار بزرگی از افراد جامعه رو به رو می شویم 
که اقتصاد زندگیشــان مستقیما به دلیل شیوع 
کوید۱۹ دچار لطمه شــده اســت.به موجب 
ایــن امر گردش مالی در جامعــه پایین آمده 
و مشــاغلی دیگری نیز دچار صدمه شده اند، 
اصــولا در این ۹ ماهه به غیر از اقلام مصرفی 
واجــب  برای زندگی، خرید و فروش ســایر 
اقلام از جمله لوســتر، پوشــاک، فرش و ...  

رونقی نداشته است.
این روزها بسیار مشاهده می کنیم که بسیاری 
از فروشــگاه های فرش با تبلیغات گســتره 
مــردم را به خرید تمام قســطی فرش دعوت 
می کنند به نحوی که وعده کســر اقســاط را 
از ســال ۱۴۰۰  می دهند.چرا؟!  غیر از این 
اســت که انبار ندارند و به دنبال تشویق مردم  
برای  خرید اجناسشان هستند و از طرفی هم 
نمی توان چرخ تولید خــود رامتوقف کنند؟! 
چراکه در غیر اینصــورت بازهم افراد زیادی 
دچار آســیب مالی می شوند.در این بین یکی 
از اقشاری که بسیار آسیب دیده اند؛ موزیسین 
ها هستند که شرایط برای آنان؛ اعم از آماتور 
و یا حتی حرفه ای و مدرسین آموزشگاه های 
موسیقی سخت شده است. از آنجاییکه قانون 
کپی رایت در ایران قانون سفت و سختی نیست 
و اغلب درآمد خواننده ها از کنسرت ها است، 
تعطیلی کنسرت ها در این مدت خسارت مالی 

زیادی به آنها وارد نموده است و چون اصولا 
بیمه هم نیســتند در نتیجه بیمه بیکاری به آنها 
تعلق نمی گیرد و شاید هیچوقت دل جامعه هم 

به حالشان نسوزد.
درست است که دولت در ابتدای سال افزایش 
حقوق داشــته اســت ولی اگر خوب بنگریم 
تورم ایجاد شده  در این مدت پاسخگو نبوده 
و نیست!شــاید عده ای با خود بگویند که هر 
آنچه  که گران شده اســت را  چون گران تر 
خریدیــم پس گران تر  هم می فروشــیم، اما  
نکته اینجاســت زمانی که تــوان خرید برای 
عموم وجود نداشــته باشد کم کم گردش مالی 
در جامعه محدود می شــود و در نتیجه تقاضا 
کم شده و عرضه نیز زیر سوال می رود .به نظر 
می رسد باید قبل از هر اقدامی فرهنگ سازی 

صورت گیرد .
حال این ســوال پیش می آید که در حالیکه 
در شهرهای بزرگ استفاده از وسائط حمل و 
نقل عمومی اجتناب ناپذیر است، تعطیلی های 
ســاعت ۱۸ واقعا چقدر می تواند موثر واقع 
شود؟! یا حتی چقدر ضرر می رساند؟!هچنین 
از آنجاییکه سفرها نسبت به قبل کاهش یافته 
است؛ تمام کســب و کارهایی که به نوعی  با 
گردشگری و مســافرت مردم سرو کار داشته 
اند مانند بوم گــردی ها نیز دچار تزلزل مالی 
شده اند.در عوض کسب و کارهای اینترنی و 
فــروش از راه دور بیش از پیش رونق گرفته 
است.از طرفی وزیر بهداشت و مسوولین ستاد 
کرونا می گویند که سفر مطلقا ممنوع است مگر 
در مواقع ضروری و از طرفی مسوولین وزارت 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی می 
گویند  که باید گردشگری با رعایت پروتکل 
ها و هدفمند شــود که حاکی ازآن اســت که 
بخش اقتصادی این صنف در حال فلج شــدن 

اســت و عدم حمایت کافی از مشاغل آسیب 
دیده منجر شده است که نگرانی های معیشتی 

برای این اصناف به قوت خود باقی بماند. 
در این بین به نظر می رســد که  صدا و سیما 
باید بیشــتر روی آموزش و مسوولیت پذیری 
تک تک افراد  مانوور دهد و نهادهای نظارتی 
هم باید بــا حداکثر  قدرت بــا موارد نقض 
پروتکل ها برخــورد نمایند.مثلا چندی پیش 
در سطح  شــهر بندرعباس، شاهد این بودم با 
وجود آنکه کســب و کارها ساعت ۱۸ تعطیل 
شده بودند اما در زمین های ورزشی محلات 
جوانانی گرد هم آمده و مشغول بازی بودند و 
ازحادم جمعیت زیــاد  بود؛ با نیروی انتظامی 
تماس گرفتم و خواســتار تذکر جدی شدم که 
متاسفانه اصلا مسأله را جدی تلقی نکردند و 
طی تماس تلفنی با بنده گفته شد نباید سخت 
بگیریــم چراکه جوانان در حال تفریح ســالم 
هســتند، اما آیا غیر از این است که تمام این 
محدودیت هایی که لحاظ می شود برای کنترل 
شــیوع این بیماری اســت؟! و آیا لازم است 
که به هرکس مســوولیتش جداگانه یادآوری 
شود؟!مسســوولین امری که برای بستن یک 
مغازه کلید ســازی بعد از ســاعت ۱۸ اصرار  
می ورزند  چطور نســبت بــه متفرق کردن 
 یک جمعیتی که با یک حســاب سرانگشتی
 می توانســتند جمعیتی هــزار  نفری را آلوده 
نماینــد اهتمامی از خود نشــان نمی دهند و 
مســأله را جدی نمی گیرنــد؟!!  این  امر در 
حالی در شهر ما رخ داد که هم اکنون در خیلی 
از کشــورها تجمع چند نفــری را غیر قانونی 
اعلام نمودند.واقعا اگر ۹۵ درصد مردم ماسک 
بزنند و پروتکل ها را رعایت کنند در نتیجه به 
شدت بیماری کنترل می شود  و باید دید چرا 

برخی رعایت نمی کنند؟

یادداشت

  اقتصاد  وکرونا

طرح: ساجده مظفری

gmail.commaryammonsef000 @

 مریم منصف/ دریا

وجود تنها دو مورد پل برقی عابر پیاده در سطح شهر بندرعباس به عنوان 
شهری که یکی از بزرگترین درگاه های اقتصادی کشور محسوب می شود 
این سوال را برایم تداعی کرد که چرا همین دو پل همچنان که باید مورد 

بهره  برداری قرار نگرفته اند؟!

هر بار که بحث از پل های عابر پیاده در سطح شهر می شود بی گمان ذهن ها 
به سمت شهرداری و عدم نظارت شهرداری های وقت بر اجرا و نگهداری این 
پروژه ها پیش می رود، اما این بار  بیایید  از زاویه ای دیگر به این مقوله بنگریم. 
اگر شهرداری بر اجرای این پل ها نظارت نکرده است و اکنون نیز بر نگه داری 
آنها نظارت نمی کند و یا حتی اگر شورای شهر بندرعباس نیز پیگیری این موارد 
 را در اولویت کاری خود نمی بینند و چندان توجهی به موضوعات این چنینی 

نمی کنند؛ حداقل انتظار این است که ما شهروندان خودمان رعایت کنیم.
ما مردم به عنوان شهروندان شهر اگرچه از حقوق شهروندی برخورداریم و 
داشتن مبلمان خوب شهری، پیاده رو های استاندارد، نور پردازی مناسب و ... 
کمترین  حقمان است ولی در قبال همه این موارد نیز مسوول هستیم و باید در 
نگهداری آنها کوشا باشیم. طرح و راه اندازی پل  های عابر پیاده مکانیزه در 
بندرعباس که بعنوان یکی از بهترین طرح ها در پروژه های خدمات شهری 
محسوب می شدند، با اســتقبال مردم روبه رو شد چراکه علاوه بر کاهش 
ترافیک می توانست مشکلات عبور و مرور سالمندان از خیابان های شهر 
را مرتفع سازد، مخصوصا پل رو به روی امامزاده سید مظفر)ع ( که در بیشتر 
مراسم مذهبی در طول سال مورد استفاده افراد و به ویژه سالمندان قرار می 
گرفت.اما دلایلی برای به راه نیفتادن و عدم استفاده کامل از این پل ها وجود 
داشت که گویا شرایط جوی بندرعباس و شرجی بودن هوا در بیشتر ایام سال 
به این پل های مکانیزه  آسیب می رساند و در نتیجه  نگهداری از آن ها نیز 
در هوای باز برای شهرداری سخت و پر هزینه بود و همچنین به دلیل سرقت 
وسایل و قطعات؛ درهای این پله برقی ها را بستند و نکته بعدی که بسیار هم 
مهم است عدم همکاری شهروندان در استفاده صحیح و بدون حادثه از این پل 

ها بوده است؛ چرا که در بدو افتتاح چندین مورد حادثه به دلیل شیطنت دانش 
آموزان به وجود آمد که گویی به جای تلاش برای فرهنگ سازی و استفاده 
صحیح، مسوولین عطای استفاده از این پل های مکانیزه را به لقایش بخشیدند.
تنها استفاده ای که در حال حاضر می توان از این پل ها کرد، استفاده به عنوان 
بیلبوردهای تبلیغاتی است که فقط جیب صاحبان بیلبورد، پیمانکار وگاهی 
شهرداری را پر پول می کند. فضای داخلی ناامن این پل ها حاصل  نصب 
تابلوهای تبلیغاتی غیر استانداردی است که فقط بهره بردار منفعت می برد .طبق 
آیین نامه ای که در ســطح کشور مشترک است و در حوزه خدمات شهری 
 می گنجد از این پل ها که پروژه ی مشترک بین پیمانکار و شهرداری است 
می توان استفاده تبلیغاتی کرد به این صورت که پیمانکار در صورت ساخت 

این پل ها می تواند از امتیاز تبلیغات آن بهره ببرد .
با توجه به مشکلات به وجود آمده و مطالبه گری شهروندان، چندی است 
که شهرداری در صدد آن برآمده است که پل هایی را که  قابلیت داشته باشند 
تبدیل به رمپ کند، گرچه که تبدیل به رمپ شدن منجر به طولانی تر شدن 
مسیر می شود ولی فراموش نکنیم که استفاده از رمپ به جای پله برای سلامتی 
مناسبتر و هم راحت تر می باشد.اما همه این ها و اجرای مناسبتر مبلمان و 
سایر نیازهای شهری، همه و همه نیازمند فرهنگ سازی جهت نگه داری است 
و تمام این موارد میسر نمی شود مگر زمانی که تک تک شهروندان خود را 
مسوول بدانند.زندگی در این شهر با تمام خوبی ها و بدی ها حق همه ماست 
و باید دست در دست هم برای آبادانی و پیشرفت آن تلاش کنیم و هر کاستی 
را از چشم مسوولین نبینیم که اگر مسوولین هم در نگاه اول خود را شهروند 

ببینند همیشه اوضاع بهتر از این خواهد بود.

پل های عابر پیاده در انتظار عبور عابران
یادداشت

 آگهی تغییرات 
 شــرکت راه و ســاختمان 
هلیل ســازه ماهان شرکت 
ســهامی خاص به شماره 
ثبت 1108 و شناســه ملی 
اســتناد  به   10860189881
مدیره  هیئت  صورتجلســه 

مورخ 1399/8/1تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - سمت 
اعضا هیئت مدیره بــه قرار ذیل تعیین گردید: خانم 
طاهره افشار به شماره ملی 3031279549 به سمت 
مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره آقای امین افشار به 
شــماره ملی 3031659090 به ســمت نایب رئیس 
هیئت مدیره آقای محمدامین مقبلی به شــماره ملی 
3020212340 به ســمت عضو هیئت مدیره - کلیه 
اســناد واوراق بهادار و تعهد آور شرکت اعم از چک 
و سفته و قراردادها و عقود اسلامی و سایر نامه های 
عادی و اداری با امضا مشترک مدیرعامل و نایب رئیس 

هیئت مدیره و با مهر شرکت معتبرمی باشد. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان 

مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری
 بندر لنگه

)1049245( 

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

امــلاک  و  اســناد  ثبــت  کل  اداره 

            آگهی تغییرات 
 شــرکت اعتماد گســتر 
صنعت هرمزگان شرکت با 
مسئولیت محدود به شماره 
ثبــت 13725 و شناســه 
 10800163009 ملــی 

صورتجلســه  اســتناد  به 
مــورخ  مدیــره  هیئــت 

1399/6/26تصمیمــات ذیل اتخاذ شــد : - محل 
شــرکت در واحد ثبتــی بندرعباس بــه آدرس : 
بندرعباس، بلوار امام خمینی، محله گلشهر شمالی، 
روبروی مجتمع نخل، خیابان شــبنم، کوچه شبنم 
8 ، ســاختمان ملــک طبقه 4 واحد 8 کد پســتی 
7915873113 تغییــر یافــت و مــاده مربوطه در 

اساسنامه بشرح فوق اصلاح گردید. )1049406(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان 

هرمزگان اداره ثبت شرکت ها و موسسات 
غیرتجاری بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

امــلاک  و  اســناد  ثبــت  کل  اداره 

یادداشت



حوادث جهان
 اعدام در انتظار قاتل مادر و دختر

 مرد عصبانی که همســر و دخترهمســرش را به قتل رسانده 
بود به اعدام محکوم شــد.متهم جوزف ۲۶ ساله ابتدا  همسر دوم  
۳۶ ساله خود به نام کالادا کرول را با شلیک گلوله کشته سپس 
دختر ۱۱ ســاله وی را که قصد فرار داشته دنبال کرده و به قتل 
رســانده اســت.بنا بر گزارش پلیس فلوریدا آمریکا متهم که به 
همــراه دخترش از ازدواج اول با ایــن مادر و دختر زندگی می 
کــرد به خاطر درگیریهای پی در پی دو کودک به حدی عصبانی 
شده که تصمیم به قتل همسر دوم خود و فرزند وی گرفته است.

روز گذشته قاضی پرونده »چریل کاراکاز« ، جوزف را در دادگاه 
فلوریدا به جرم قتل همسردوم و قتل دخترخوانده ۱۱ ساله اش 

به اعدام محکوم کرد.

مادر خشمگین ۳ فرزندش را کشت
 و خودکشی کرد

 پلیس اجســاد یک مــادر و ۳ فرزنــدش را در خانه ای در 
ویرجینیای آمریکا پیدا کرد.قربانیان که هویتشان فاش نشده یک 
زن ۲۷ ســاله ، یک کودک ۱۰ ساله ، یک ۳ ساله و یک ۶ ساله 
بوده اند.اطلاعات پلیس ویرجینیا نشان میدهد که فرزند چهارم 
این زن که کودکی ۸ ســاله بوده موفق شده تا از دست مادرش 
فرار کند .کارآگاهان پلیس در حال جستجو هستند تا دریابند این 
زن به تنهایی تمامی فرزندان خود را به قتل رســانده یا همدست 
دیگری داشته است. پسر ۸ ساله که موفق شده فرار کند به دلیل 
ترس زیاد شــوکه است و با ماموران پلیس همکاری نمی کند و 
به گفته یکی از ماموران باید پس از مشاوره با یک روان پزشک 

تحت بازجویی قرار گیرد.

بازداشت معلم فاسد با ۴۰۸ مورد کودک آزاری
 معلم دبیرستانی که در دوران کار خود از ۴۰۸ دانش آموز سوء 
استفاده کرده بود بازداشت شد.متهم »شاون فیتزجرالد«۴۶ ساله 
به عنوان معلم دبیرســتان، مربی فوتبال و فعال کلیسا سالهاست 
که مشــغول به کار بوده و  در همین زمان از نوجوانان و کودکان 
سوء استفاده کرده اســت. جاد گرادی  کلانتر شهر پولک سیتی 
در کنفرانس خبری در ارتباط با پرونده این معلم فاســد گفت: 
ماموران ما ار تلفن همراه و کامپیوتر شــخصی متهم صدها فیلم 
و عکس مســتهجن یافته اند برخی از قربانیان وی هویتشان در 
مرکز ملی کودکان گم شــده بدست آمده است.با توجه به شواهد 
موجود متهم با جرائم زیادی روبروست.در میان این تصاویر حتی 
عکس کودک  ۱۰ ماهه نیز دیده می شــود که توسط بزرگسالان 
مورد سوء استفاده جنسی قرار گرفته است.این معلم فاسد با قرار 
وثیقه ۲ میلیون دلاری راهی زندان شهرســتان پولک  در ایالت 

فلوریدا شد.
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حوادث//   سرویس 
وبلوچستان  استان سیستان  انتظامی  فرمانده 
از دســتگیری عاملان نزاع دســته جمعی و 
انتظامــی در میدان کوزه  ماموران  به  تعرض 

شهر زاهدان خبر داد.
ســردار احمد طاهری  بیان کرد: ۲۴ آبان ماه سال 
جاری در پی انتشار کلیپی از حمله تعدادی اراذل 
و اوباش به سمت ماموران در حال انجام ماموریت 
که در پی یک درگیری مســلحانه بین تعدادی از 
افراد مسلح با یکدیگر در میدان کوزه شهر زاهدان 

م  نجــا ا
شــده بود، موضوع به صورت ویژه در دســتور 
کار ماموران پلیس امنیت عمومی و انتظامی شــهر 

زاهدان قرار گرفت .
وی گفت: در پــی این درگیری مامــوران برای 
بررســی صحنه ســریعا به محل اعزام شدند که 
بلافاصله با حضور به موقع پلیس این افراد متواری 
ولی تعدادی از این افراد بــه ماموران در محل با 

سلاح سرد حمله می کنند .
فرمانده انتظامی استان افزود: بلافاصله ماموران در 

محل وارد عمل شده 
و به منظور رعایت حقوق شــهروندی دیگر مردم، 
با رعایت موازین قانونی اقدام به شلیک تیر هوایی 
می نمایند که در این حین یکی از متهمان متواری 
می شــود ، که پیگیری ماموران برای دســتگیری 
عاملان ادامه داشــت تا اینکه مخفیگاه این افراد 

شناسایی شد .
ســردار طاهری بیان کرد: با هماهنگی قضائی در 
این رابطه ۲ نفــر از متهمان در عملیاتی ضربتی و 
غافلگیرانه دستگیر و در بازرسی از آنان یک قمه 

کشف شد 
.

این مقام ارشــد انتظامی با بیــان اینکه یک نفر از 
متهمان نیز در حالی کــه قصد خروج از مرزهای 
شرقی کشــور را داشت توســط ماموران پلیس 
امنیت عمومی استان دستگیر شد، اظهار داشت: از 
مخفیگاه این متهم یک قبضه سلاح شکاری، ۲ کیلو 
و ۴۰۰ گرم حشیش، مقادیری مهمات جنگی و  ۲ 

تیغه خشاب کلت کمری کشف شد .

فرمانده انتظامی اســتان سیســتان وبلوچستان با 
هشــدار به مخلان نظم و امنیــت عمومی از عزم 
جدی پلیــس برای برخورد بــا هرگونه ناامنی و 
شرارت در ســطح جامعه خبر داد و بیان داشت: 
امنیت شهروندان خط قرمز پلیس است و برخورد 
با برهم زنندگان آسایش و آرامش مردم در دستور 

کار نیروی انتظامی استان قرار دارد.
سردار طاهری در پایان از همکاری خوب دستگاه 
قضائی در اجرای طرح های انتظامی قدردانی کرد 
و افزود: تعامل و حمایت دستگاه قضائی از پلیس، 
نقش موثری در ارتقاء امنیت اجتماعی و احساس 

امنیت در جامعه دارد.

عاملان تعرض به ماموران انتظامی زاهدان به دام افتادند

روابط عمومی 
نهای  شما  سالم بماند شیلات هرمزگان  ماهی و میگو  بخوريد تا  دندا

                ۲ ادعا در پرونده آدم ربایی نویسنده جوان
ســرویس حوادث// بازپرس جنایی که با شکایت یک مرد 
نویسنده مبنی بر ربوده شــدنش به دستور یک زن دستور 
تحقیق و بازجویی از زن جوان را صادر کرده بود وقتی اظهارات 

وی را شنید با سناریوی دیگری رو به رو شد.
چند روز قبل مرد جوانی به پلیس رفت و از ربوده شــدنش توسط 
آدم ربایان اجیر شــده خبر داد. او گفــت: در حال رفتن به خانه ام 
بودم که خودروی پژویی راهم را مسدود کرد. سرنشینان خودرو با 
تهدید مرا سوار خودرو کرده و راننده که پسر جوانی بود به راه افتاد. 
هر چه می پرسیدم چرا مرا ربوده اید و به کجا می برید جوابی نمی دادند. 
مسافت زیادی نرفته بودیم که راننده در خیابانی خلوت توقف کرد. 
مردان ناشــناس با تهدید چاقو مرا وادار کردند چند سفته و برگه را 
امضا کنم و حتی اثر انگشتم را نیز گرفتند. آنها بیش از یک میلیارد 
تومان از من ســفته گرفتند. بعد هم مرا از خودرو پیاده کرده و فرار 

کردند. فکر می کنم آنها را دختر جوانی به نام فتانه اجیر کرده باشد، 
چون با او اختلاف حساب دارم.

با شــکایت مرد جوان که فرشاد نام داشــت، تحقیقات به دستور 
بازپرس شعبه نهم دادسرای امور جنایی تهران آغاز شد. در نخستین 
گام تیم تحقیق به سراغ دوربین های مداربسته محلی که مرد جوان 
مدعی بود او را ربوده و همچنین رهایش کرده اند پرداختند اما هیچ 
مورد آدم ربایی توسط دوربین ها ثبت نشده بود.در ادامه تحقیقات 
فتانه احضار و تحت بازجویی قرار گرفت این دختر ۳۲ ساله گفت: 
ســناریوی آدم ربایی ساخته خود فرشاد است. او می خواهد با این 
شکایت مرا به دردسر بیندازد.فرشاد در کارخانه ای کار می کند و به 

قول خودش شغل دومش نویسندگی و تدوین است.
او مدتی قبل در فضای مجازی آگهی استخدام همکار نویسنده داده 
بود. وقتی تماس گرفتم گفت که در حال نوشــتن یک کتاب است 

و به دنبال کســی می گردد تا کمکش کند. بعد از توافق بر سر کار و 
دستمزد با فرشاد همکار شدم، بعد از مدتی هم به یکدیگر علاقه مند 
شدیم. اما بعد از مدتی فرشاد به بهانه های مختلف از من پول قرض 
گرفــت. من که تصور می کردم با او همکارم و بزودی قرار اســت 
شــریک زندگی ام شــود این پولها را به او قرض دادم. حدود ۱۰۰ 
میلیــون تومان از من پول گرفت این پول ها تمام پس انداز و نتیجه 
فروش طلاهایم بود. اما بعد از مدتی متوجه شدم وعده های او برای 

ازدواج دروغین است.
بعد هم فهمیدم فرشاد نه قصد پرداخت دستمزدم را دارد نه می خواهد 
طلبم را بدهد. وقتی به او اعتراض کردم رفتارش با من تغییر کرد و 
بعد هم این شــکایت دروغین را مطرح کرد.به دنبال اظهارات دختر 
جوان، بازپرس ســهرابی دستور تحقیقات و بررسی صحت و سقم 

اظهارات آنها را صادر کرد.

ســرویس حوادث// اعضای یک باند که به 
بهانه کمک به نیازمندان و با ترفندی خاص 

طلا و پول های زنان ســالخورده را سرقت 
می کردند از سوی پلیس دستگیر شدند.

سردار فرامرز به گذر، جانشین رئیس پلیس 
آگاهی در تشــریح این خبر گفت: با اعلام 
شکایت تعدادی از شهروندان مبنی بر اینکه 
افــرادی به بهانه کمک به فقــرا و نیازمندان 
در نزدیکی مســاجد و معابر پرســه زده و 
طلاهای زنان سالخورده را به سرقت برده اند، 

بلافاصله تحقیقات پلیسی آغاز و کارآگاهان 
موفق شدند سارقان را در یک اقدام ضربتی 

شناسایی و دستگیر کنند.
به گفتــه این مقام انتظامی، در بازرســی از 
اســکناس،  زیادی  مبالغ  متهمان،  خودروی 
دلار تقلبی و طلاهایــی که در همان روز از 
زنان ســالخورده کف زنی کرده بودند، کشف 

شد.

وی بــا بیان اینکه متهمان تاکنون به ۴۰ فقره 
سرقت به این شیوه اعتراف کرده اند، تصریح 
کرد: پلیــس طبق قانون با مخــلان امنیت 
برخــورد قاطع کرده امــا هموطنان نیز باید 
متقلبانه و فریبکارانه  به ترفندهای  نســبت 
شیادان آگاه باشند و هرگونه موارد مشکوک 
را در اسرع وقت به مرکز فوریت های پلیسی 

۱۱۰ گزارش کنند.

دستگیری سارق طلای پیرزنان

از  هرمزگان  انتظامی  فرمانده  ســرویس حوادث// 
کشــف ۳۳٤ حلقه لاســتیک قاچاق به ارزش ۱۱ 
میلیارد و ۶۹۰ میلیون ریال در شهرستان قشم خبر 

داد.
ســردار غلامرضا جعفری، فرمانــده انتظامی هرمزگان 
گفت:ماموران پلیس امنیت اقتصادی شهرســتان قشم از 

یک انبار ۳۳۴ حلقه لاســتیک خارجی قاچاق کشــف 
کردند.ســردار جعفری افزود: ارزش لاستیک های کشف 

شده ۱۱ میلیارد و ۶۹۰ میلیون ریال است.
وی گفــت: در این رابطه یک متهم دســتگیر و تحویل 

مراجع قضایی شد.

کشف ۳۳۴ حلقه لاستیک قاچاق در قشم

  
 

با هم در یکی از کانال های تلگرامی آشنا شدیم. او به من ابراز علاقه 
کرد و من هم عاشقش شدم، تا جایی که »هاشم« را شریک زندگی ام 
می دانســتم اما او بعد از آن که هستی و آینده مرا به نابودی کشاند، 
حالا مدعی است که ... دختر ۱۵ساله ای که در پی شکایت یک زن مبنی 
بر ایجاد مزاحمت و ارتباط نامشروع با پسرش به کلانتری احضار شده بود، 
درباره داســتان زندگی اش به مشاور و مددکار اجتماعی کلانتری گفت: در 
دوران ابتدایی تحصیل می کردم که پدرم را در یک حادثه از دســت دادم. از 
آن روز بــه بعد من که تنها فرزند خانــواده بودم نزد مادرم زندگی می کردم 
اما تامین هزینه های زندگی و تحصیل من برای مادرم بســیار سخت بود. به 
همیــن دلیل در مقطع راهنمایی ترک تحصیل کردم تا در امور خانه داری به 
مــادرم کمک کنم. با این حال مادرم با مرد دیگری ازدواج کرد و ســرگرم 
زندگی جدید خود شــد، به طوری که دیگر مرا فراموش کرده بود. از سوی 
دیگر ناپدری ام حاضر بــه پذیرش من نبود و مادرم نیز برای حفظ زندگی 
اش سکوت می کرد. به همین دلیل من ناچار شدم نزد پدربزرگم زندگی کنم 
اما آن ها شــرایط روحی مرا درک نمــی کردند و اختلاف نظر زیادی با هم 
داشــتیم.  این گونه بود که من در جست و جوی محبت و پر کردن خلأهای 
 عاطفــی زندگی ام به فضای مجــازی روی آوردم و در گروه های مختلف
 و کانال های اینترنتی عضو شــدم، تا این که در یکی از کانال های تلگرام 
با »هاشــم« آشنا شدم و سرنوشتم به گونه ای دیگر رقم خورد. او که شش 
سال از من بزرگ تر بود، با ارسال پیامک های عاشقانه و تماس های تلفنی، 
به من ابراز علاقه می کرد تا جایی که من هم یک دل نه، صد دل عاشــق او 
شــدم و بدین ترتیب ماجرای عشق و عاشقی ما ادامه یافت و به دیدارهای 
حضوری در پارک و خیابان کشید. مدتی بعد هاشم مرا به منزل خودشان برد 
، آن روز مادرش در خانه حضور نداشت. پدر و مادر هاشم از یکدیگر جدا 
شــده بودند و او با مادرش زندگی می کرد. از آن روز به بعد حتی زمانی که 
مادرش نیز در خانه بود مرا به اتاقش می برد و با یکدیگر قلیان و ســیگار 
می کشیدیم. اگرچه هاشم جوانی خلافکار بود و با فروش موادمخدر زندگی 
اش را می گذراند اما من اهمیتی به آن نمی دادم و رفت و آمدهایم با هاشم 
ادامه داشــت تا این که در یکی از همین روزها او با وعده و وعید ازدواج، 
هســتی مرا به نابودی کشــاند و آینده ام را تباه کرد ولی من باز هم به امید 
ازدواج رســمی با او همچنان به این ارتباط عاطفی ادامه می دادم، تا این که 
مادر هاشم به بهانه این که پسرش به خاطر ارتباط با من خلافکار شده است 
و شب ها دیر به منزل می آید، از من شکایت کرد در حالی که هاشم مرا به 

خاک سیاه نشانده است و... 

شکایت عجیب!
در امتداد تاریکی

                  سوگند خواهر و برادر برای اثبات بی گناهی

سرویس حوادث// خواهر و برادری که ۷سال پیش به اتهام قتل 
عمد بازداشت شده بودند، در دادگاه قسم یاد کردند که بی گناه 
هستند و بدین ترتیب از اتهام وارده تبرئه شدند و دیوان عالی 

کشور نیز این رأی را تأیید کرد.
رسیدگی به این پرونده از سال ۹۲ با گزارش زنی میانسال که مدعی 
بود همسرش ناپدید شده است، آغاز شد. او به مأموران گفت: من و 
همسرم امیرحسین و دو فرزندمان ۱۰ سال در آلمان زندگی می کردیم 
اما یکسال پیش به ایران برگشتیم. چند ماه قبل متوجه شدم امیرحسین 
زنی به نام فریبا را به عقد موقت خودش درآورده و برایش خانه ای 
نیز گرفته است.  ۳ روزی است که از او بی خبر هستم به همین خاطر  
به خانه مشترک امیرحسین و زن صیغه ای اش رفتم که متوجه شدم 
وسایل گرانقیمت خانه آنها به سرقت رفته است. به همین خاطر نگران 

حال همسرم هستم و فکر می کنم فریبا از وضعیت او باخبر باشد.
با طرح این شکایت، فریبا بازداشت شد اما مدعی شد که خبری از 
امیرحسین ندارد. مأموران در ادامه به خانه آنها رفتند که با پرسش از 
همسایه ها به سرنخ این ماجرا رسیدند. همسایه ها عنوان کردند که این 
مرد را ندیده اند اما چند روز قبل مقدار زیادی خون در حیاط ریخته 
شده بود. وقتی هم موضوع را از طریق مدیر ساختمان پیگیری کردند، 

به مسأله مهمی نرسیدند و در نهایت حیاط را شسته اند.
۴۸ ســاعت پس از تحقیقات میدانی مأموران پلیس جسد سوخته 
امیرحســین را  در حومه شهر پیدا کردند و همسرش با تأیید هویت 

وی، خواهان شناسایی قاتلان شوهرش شد.
در ادامه فریبا دوباره مــورد بازجویی قرار گرفت و وقتی در مقابل 
مســتندات قرار گرفت، به ناچار لب به اعتراف گشــود و گفت: با 
همدستی برادرم یک شب امیرحسین را به قتل رساندیم و به کمک 

همسر سابقم جنازه اش را به خارج از شهر بردیم.
پس از دستگیری برادر و همسر سابق فریبا، کیفرخواست علیه متهمان 
صادر و آنها در شــعبه دوم دادگاه کیفری یک استان تهران محاکمه 
شــدند.در ابتدای این جلسه، اولیای دم درخواست قصاص و اظهار 

کردند که به هیچ عنوان حاضر به گذشت نیستند.
اما وقتی فریبا به عنوان متهم ردیف اول به جایگاه رفت، منکر ارتکاب 
قتل شد و گفت: یک سال پیش خاله ام با یکی از نزدیکان امیرحسین 
ازدواج کرد من هم از این طریق با امیرحســین آشنا شدم و چند ماه 
پیش با این شرط که باید همسر اولش را طلاق  دهد، قبول کردم که 
به صیغه او دربیایم. قرار بود بعد از طلاق همســر اولش مرا به عقد 
دائــم خود دربیاورد. اما او بعد از مدتی گفت که حاضر به جدایی از 
همسرش نیست. بعد هم متوجه شدم که با منشی شرکتش نیز رابطه 
دارد. روز حادثه وقتی به خانه ام آمد، دیدم که منشی شرکتش تماس 
گرفت و همین موضوع باعث شــد تا با او دعوا کنم. من دست های 
امیرحسین را بستم تا از خانه نرود همان موقع با برادرم تماس گرفتم 
که به کمکم بیاید و مشکل را حل کند. دقایقی بعد فرهاد به خانه مان 
آمد و با امیرحسین صحبت کرد و اوضاع کمی آرام شد؛ بعد امیرحسین 

به اتاق رفت تا بخوابد. من و برادرم هم در پذیرایی خوابیدیم. نزدیک 
صبح بود به اتاق خواب رفتم که متوجه شدم امیرحسین خودش را از 
پنجره به حیاط پرت کرده است. من و فرهاد بلافاصله به حیاط رفتیم 
و جسد او را به داخل آپارتمان آوردیم و از خانه خارج شدیم. چند 
ساعت بعد برای برداشتن مدارک به خانه برگشتم ولی چون همسایه ها 
در حیاط جمع شده و مشغول شستن خون ها بودند، مجبور شدیم تا 
شب با جسد آنجا بمانیم. پس از آن هم با شوهر سابقم تماس گرفتم و 
با کمک او جسد را به خارج از شهر بردیم. من خودم روی صورتش 
بنزین ریختم و آن را آتش زدم تا پلیس نتواند هویتش را شناسایی 
کند.در ادامه فرهاد هم حرف های خواهرش را تأیید کرد و گفت: پس 
از فوت امیرحســین ما فقط برای برداشتن مدارک خودمان به خانه 

برگشتیم و اگر وسیله ای سرقت شده، ما از آن بی خبریم.
در پایان جلسه قضات شــعبه دوم دادگاه کیفری یک استان تهران 
پرونده را از موارد  لوث تشــخیص داده و حکم به برگزاری مراسم 
قســامه دادند. از آنجایی که اولیای دم موفق نشدند ۵۰ نفر را برای 
قسامه معرفی کنند، دو متهم خودشان قسم خوردند که مرتکب قتل 
نشــده اند و به این ترتیب رأی بر برائت آنها صادر شد. این در حالی 
است که اولیای دم خواستار رسیدگی این پرونده در دیوان عالی کشور 
شدند و به رأی صادره اعتراض کردند اما حکم برائت در دیوان عالی 
کشور هم مورد تأیید قرار گرفت و متهمان از اتهام قتل عمدی تبرئه 

شدند.

ســرویس حــوادث// مرد جــوان برای 
انتقامجویی از همسر سابق برادرش تصاویر 
وی را به همــراه مطالــب توهین آمیز در 

اینستاگرام منتشر کرد.
به گــزارش پایــگاه اطلاع رســانی پلیس فتا، 
سرهنگ رضا ملوکی، رئیس پلیس فتای شرق 

استان تهران در تشریح این پرونده گفت: چندی 
قبل زن جوانی با مراجعه به پلیس فتا از انتشار 
تصاویر شخصی اش به همراه مطالب توهین آمیز 
در یکی از شبکه های اجتماعی شکایت کرد و 
بدین ترتیب رسیدگی به پرونده در دستور کار 
کارشناســان پلیس فتا قرار گرفت. با اقدامات 

تخصصی، فنی  و مهندسی کارشناسان پلیس فتا، 
متهم که از بستگان نزدیک این زن بود شناسایی 
و بــا هماهنگی مراجع قضایــی به اداره پلیس 

منتقل شد.
ســرهنگ ملوکی ادامه داد: متهم در ابتدا منکر 
تهدید و ایجاد مزاحمت برای وی شــد اما در 
نهایت پس از مشاهده ادله غیرقابل  انکار جرم، 
لب به اعتراف گشود و انگیزه خود از انجام این 
عمل مجرمانه را انتقامجویی از همســر سابق 

برادرش عنوان کرد.رئیس پلیس فتای شــرق 
اســتان تهران گفت: امــروزه فضای مجازی و 
شبکه های اجتماعی محلی برای تسویه حساب 
شخصی و انتقام گیری به وسیله تهدید و فحاشی 
شده است، که متأسفانه شاهد این حرکت ناپسند 
توسط بسیاری از اشخاص برای تخریب طرف 
مقابل هســتیم. اما پلیس فتا با هرگونه فعالیت 
ســوء و هنجارشــکن برخورد کرده و در این 

خصوص هیچ گونه ملایمتی نخواهد داشت.

اینستاگرامی از زن برادر انتقام

طرح: علیرضا بهاری

سرویس حوادث // فرمانده ناحیه مقاومت 
بسیج سپاه قشم از انهدام بزرگترین شبکه 
ســازمان یافته تهیه، تولید، بسته بندی و 
توزیع مشــروبات الکلی دست ساز توسط 
پاسداران گمنام این ارگان در قشم خبر داد.

سرهنگ محمد سالاری از انهدام بزرگترین شبکه سازمان 
یافته تهیه، تولید، بســته بندی و توزیع مشروبات الکلی 
دست ساز توسط پاسداران گمنام این ارگان در قشم خبر 

داد.
وی افزود: این شــبکه سازمان یافته با رصد اطلاعاتی و 

کار عملیاتی پاسداران گمنام سپاه ناحیه قشم شناسایی و 
با دستور قضایی دادستان شامگاه امشب منهدم شد.فرمانده 
ناحیه مقاومت بسیج سپاه قشم تصریح کرد: در این کارگاه 
که در غرب جزیره قشــم فعال بود، بیش از  ۱۰ هزار و 
۳۸۰ لیتر مشروبات الکلی دست  ساز به همراه ابزار آلات 

ساخت مشروبات الکلی کشف و ضبط گردید.سالاری 
ادامه داد: چهار متهم در این خصوص دســتگیر و پس از 
تشکیل پرونده به مراجع قضایی شهرستان قشم تحویل 
شدند.به گزارش شبکه اطلاع رسانی هرمز؛ وی با هشدار 
به واردکنندگان، تولیدکنندگان و توزیع کنندگان مشروبات 
الکلی از برخورد قاطع و جدی سپاه با جرائم سازمان یافته 

در سطح شهرستان خبر داد.

انهدام بزرگترین شبکه مشروبات الکلی دست ساز در قشم
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 بازدیدمیدانی از پروژه عملیات آبخیزداری 
حوزه لمزان بندرلنگه 

 طیبه احمدی ســرویس شهرســتان// سرپرست اداره 
منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان بندرلنگه ازنظارت و 
بازدیدمیدانی از پــروژه عملیات آبخیزداری حوزه لمزان، 
بخــش مهران شهرســتان بندرلنگه خبــر داد.به گزارش 
خبرنگار دریا؛ علی ملایی  ماران گفت: معاون اداره جهت 
نظارت بر روند اجرایی پروژه و محاســبه ابعاد و احجام ) 
ریزه متره (  پی کنی ســازه  و  ارائه دستور کار لازم طبق  
نقشــه اجرایی پروژه از پروژه عملیات آبخیزداری حوزه 
لمزان که هفته گذشــته شروع شــده بود ، بازدید نمودند.
وی افزود : عملیات این پروژه شامل احداث سازه سنگی 
ملاتی می باشد که با هدف تغذیه سفره های آب زیرزمینی 
، کنترل سیل و جلوگیری از هدر رفت آب ، بهبود وضعیت 

زیست محیطی اجرا می گردد.

5۰۰۰ مترمربع از اراضی درآگاه حاجی آباد 
توقف عملیات شد

 رضا سالاری ســرویس شهرستان// رئیس اداره منابع 
طبیعی و آبخیزداری شهرســتان حاجی آبــاد از توقف 
عملیــات ۵۰۰۰ مترمربع از اراضی ملــی منطقه درآگاه 
این شهرســتان خبر داد.به گزارش خبرنگار دریا  ؛ ایوب 
شــکاری گفت : ایوب شــکاری گفت : ایــن اراضی که 
بصورت تسطیح زمین تصرف گردیده بود توسط نیروهای 
این اداره به استناد تبصره ماده ۵۵ پس از تفهیم متصرف از 

ملی بودن اراضی ، توقف عملیات شد.

اخذ سند مالکیت برای اراضی ساحلی 
پارسیان

 قاسم گلستانی سرویس شهرســتان// خزعل خواجه 
رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان پارسیان 
اظهار کرد: پارسیان اولین شهرستانی هست که سند تمامی 
اراضی حریم ســاحلی خود را با همکاری اداره کل منابع 
طبیعی استان و اداره ثبت و اسناد شهرستان اخذ نموده ایم.
به گزارش خبرنگار دریا، خواجه افزود :با اشاره به اینکه 
با اخذ ســند جلوی تجاوزات احتمالی به اراضی ساحلی 
گرفته می شــود ، تصریح کرد براســاس قانون ،اراضی 
ســاحلی در حریم ۶۰ متری دریا قابل تملیک نیســت و 
براساس قانون نســبت به ابطال سند اقدام شده است.وی  
سواحل را ثروت ملی دانست و افزود شرایط و نوع استفاده 
از ســواحل اهمیت زیادی دارد و تصمیم گیری در مورد 
سواحل نیز از حساسیت خاصی برخوردار است و ممکن 
است با موارد بیت المال و حقوق افراد برخورد داشته باشد.

خبری

شهرستان

در زمان آغاز آتش سوزی می توان با پاشیدن خاک و آب 
و یا کوبیدن وسیله های در دسترس آن را خاموش کنیم

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

سعیده دبیری نژاد سرویس شهرســتان// استاندار هرمزگان گفت: 
طرح های متعددی در راستای رفع محرومیت در منطقه کوشا احمدی 
با مشــارکت بنیاد مستضعفان و دســتگاه های اجرایی هرمزگان، با 

جدیت، تلاش و کوشش شبانه روزی در حال اجراست.
 به گزارش خبرنگار دریا، دکتر فریدون همتی در نشســت مشترک 
ســتاد مدیریت و راهبری اقتصاد مقاومتــی و کارگروه اقتصادی، 
 اشــتغال و سرمایه گذاری اســتان هرمزگان با اشــاره به اقدامات 
دستگاه های اجرایی استان هرمزگان و بنیاد مستضعفان در راستای 
رفع محرومیت در منطقه کوشا احمدی شهرستان حاجی آباد، عنوان 
کرد: در این منطقه با مشارکت استان و بنیاد مستضعفان، ۲۲ مدرسه 

در حال احداث است که تا پایان سال جاری تکمیل خواهند شد.
 وی ادامه داد: همچنین ۱۲ ســد و سازه آبخیزداری در منطقه کوشا 
احمدی ساخته می شود و ۱۰۰ میلیارد تومان اعتبار نیز به صورت 
مشارکت استان و بنیاد مستضعفان جهت احداث جاده های روستایی 

در این منطقه اختصاص یافته تا به سرعت این طرح ها تکمیل شوند.
  اســتاندار هرمزگان افزود: ترویج مهارت آموزی و آموزش های
 فنی حرفه ای، آبرســانی به ۱۲ روســتا، تجهیز مدارس، احداث 
مســاجد، اماکن فرهنگی و ورزشــی و اجرای طرح هادی در پنج 
روستا، از جمله دیگر اقداماتی هستند که با جدیت، تلاش و کوشش 
شــبانه روزی در روستاهای منطقه کوشا احمدی شهرستان حاجی 

آباد در حال اجرا می باشند.
 همتی در ادامه با اشاره به ایده جدید در راستای پرداخت تسهیلات 
قرض الحسنه اشــتغالزایی در هرمزگان، تصریح کرد: بر اساس این 
طرح هرکــدام از بنگاه های بزرگ اقتصادی فعــال در هرمزگان، 
حســاب های بانکی خــود را در برخی بانک هــا تجمیع خواهند 
کرد و از محل گردش حســاب بانکی آنها، تسهیلات قرض الحسنه 
اشــتغالزایی از طریق کارگروه اشتغال استان به متقاضیان پرداخت 

می شود.
 وی گفت: در قالب این طرح هر کدام از بنگاه های بزرگ اقتصادی 
به عنوان معین یکی از شهرستان های استان انتخاب می شوند تا از 
طریق فعالیت و گردش حساب بانکی آنها، تسهیلات قرض الحسنه 

برای ایجاد اشتغال خرد و خانگی در هر شهرستان پرداخت شود.
 اســتاندار هرمزگان با اشــاره بــه انجام کار کارشناســی جهت 

عملیاتی شــدن این طرح، خاطرنشــان کرد: بنگاه های اقتصادی 
علاوه بر مشــارکت در ایجاد زیرساخت ها، ظرفیت مناسبی جهت 
 کمک به ســایر حوزه ها از جمله اشــتغال در اســتان هستند که 
می توان از این طریق با توجه به وجود متقاضیان اشتغال و کارآفرینی 

در زمینه های مختلف، نهضت اشتغالزایی را در استان ایجاد کرد.

استاندار هرمزگان: 

بنگاه های بزرگ اقتصادی معین اشتغال زایی 
 در شهرستان ها  شوند

فرشید کشتکار سرویس شهرستان// 
آزاد  منطقه  راهبردی ســازمان  سند 
به  منطقه  این  تبدیل  رویکرد  با  کیش 
مقصد گردشگری بین المللی عملیاتی 

و اجرایی می شود 
به گزارش خبرنگار دریا، ماهان مدون 
مدیر توســعه گردشــگری و میراث 
کیش،  آزاد  منطقه  ســازمان  فرهنگی 
تدوین ســند راهبردی این ســازمان 
 را نقشــه راه مناســبی بــرای آغاز 
فعالیت های توسعه یافته حوزه خدمات 

گردشگری در این منطقه برشمرد.
مدون جزیره کیــش را مطلوب ترین 
رویکرد  با  کشــور  گردشگری  مقصد 
تفریحات و ســرگرمی های ســالم و 
متنوع برای گروه های ســنی و سلایق 
مختلف معرفی کرد و اظهار داشــت: 
جزیره کیــش از نظر »تعــداد، تنوع، 
کیفیت و ســطح ارائــه خدمات« در 
گردشــگری  امکانات  و  تاسیســات 

پیشتاز است.
وی بــا بیان این کــه ارتباطات حوزه 
گردشــگری جزیره کیش با سرزمین 
اصلی به خوبی شــکل نگرفته اســت 
افزود: با بهره گیــری از ظرفیت های 
موجود در جزیره کیش، شمار زیادی 
گردشــگر و فعــالان اقتصادی جهت 
ســرمایه گذاری به این منطقه جذب 

شــده اند، اما لازمه توسعه و پیشرفت 
در این صنعــت برقراری ارتباط حوزه 
اصلی  ســرزمین  با  کیش  گردشگری 

است که باید مورد توجه قرار گیرد.
مدیر توســعه گردشــگری و میراث 
فرهنگی ســازمان منطقه آزاد کیش با 
اشاره به حضور فعالان اقتصادی که از 
سال های گذشته با یک ساختار سنتی 
در بخش گردشگری کیش فعالیت کرده 
و سرمایه گذاران جدیدی نیز از طریق 
آنها در این منطقه جذب شــدند گفت: 
با ایجاد ظرفیت ها و امکانات توســعه 
یافته در کشــور، سرعت رشد صنعت 
گردشگری در سرزمین اصلی نسبت به 
کیش افزایش قابل توجهی داشته است.
 ماهــان مــدون در رابطــه بــا افق 
چشــم انداز کیش و مناطــق آزاد در 
بخش گردشــگری، خاطر نشان کرد: 
پایلوت بــودن این مناطــق از جمله 
جزیره کیش برای توسعه گردشگری از 
اولویت های اصلی سازمان منطقه آزاد 

کیش است.
مــدون ایفای نقــش دروازه ای برای 
ورود گردشــگر خارجی بــه منظور 
ســرمایه گذاری های گردشــگری را 
هدف گذاری سازمان منطقه آزاد کیش 
برشــمرد و افزود: ضمن فراهم کردن 
بســتر لازم جهت معرفی ظرفیت های 

جزیره کیش در زمینه سرمایه گذاری 
و فعالیت های اقتصادی، از ســرمایه 
گــذاران داخلی و خارجی علاقمند به 
فعالیت در کیش اســتقبال و حمایت 

خواهیم کرد.
وی گفت: با استفاده از ظرفیت موجود 
اتاق بازرگانی به عنوان بازوی کمکی 
در تمام کســب و کارهای گردشگری 
ایــران و برقراری ارتباط مناســبی با 
کســب و کارهای مرتبط در ســایر 
کشورها، شناخت بازار هدف و ایجاد 
بازارهایــی که در آینده رشــد خوبی 
 خواهد داشــت در ایــن منطقه تحقق

می یابد.شایان ذکر است جزیره کیش 
یکی از جزایرخلیج فارس در اســتان 
هرمــزگان در جنوب ایران اســت که 
در گذشــته، آن را بــه نــام »قیس« 
می شــناختند. این جزیره بیضی  شکل 
بوده و در ۱۲کیلومتری کرانه شیب کوه 

جای گرفته است.
جزیره کیش از شــمال به ســرزمین 
پیوســته ایران، از شرق به تنگه هرمز، 
از جنوب به کشــور امــارات متحده 
عربی و از غرب به کشورهای بحرین 
و عربســتان منتهی می شود و سالانه 
به  طور متوســط، بیــش از دو میلیون 
گردشگر به جزیره کیش سفر می کنند.

 کیش به مقصد گردشگری بین المللی تبدیل می شود

مدیر  نژاد سرویس شهرستان//  دبیری  سعیده 
کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
هرمزگان به تشریح عملکرد و برنامه های انجام 
شده در حوزه صنایع دستی شهر ملی گلابتون 

دوزی پرداخت. 
به گزارش خبرنگار دریا، رضا برومند با اشاره 
به اینکه شــهر بندرلنگه نمــادی از نمادی از 
فرهنگ و هنر اســتان هرمزگان در سطح ملی 
اســت، گفت: »بعد از ثبت شــهر بندرلنگه به 
عنوان شهر گلابتون در سطح ملی، پرونده ثبت 
جهانی آن را آماده کردیم که به دلیل شــیوع 
ویــروس کرونا داوری بیــن المللی به تعویق 

افتاده است.«

او با بیان اینکه حمایت و شناسایی صنعتگران 
صنایع دستی یکی از برنامه های ما در بخش 
صنایع دستی است، افزود: »۴ مرکز آموزش، 
اشــتغال و تولید صنایع دســتی در ســطح 
شهرســتان بندرلنگه در بنادر کنگ، حمیران، 

معلم و مقام راه اندازی شده است.«
برومند افزود: »همچنین در سطح در شهرستان 
بندرلنگــه ۱۹۰۰ نفر صنعتگر صنایع دســتی 
شناســایی شده که برای آنها کارت صنعتگری 

صادر شده است.«
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دســتی هرمزگان با اشــاره به اینکه یکی از 

اصلی ترین مطالبــات صنعتگران و هنرمندان 
صنایع دستی بیمه بوده اســت، ادامه داد: »به 
با هماهنگی دستگاههای مرتبط  همین منظور 
در شهرستان بندرلنگه تاکنون ۱۴۰ نفر تحت 
پوشــش بیمه تامین اجتماعی، بیمه اجتماعی 
روستاییان، کشــاورزان و عشایر قرار گرفته 

اند.«
برومند در خصوص اعطای تسهیلات مشاغل 
خانگی به صنعتگران شهرستان بندرلنگه گفت: 
»از ابتدای ســال جاری۲ میلیــارد و ۵۰۰ 
میلیون ریال از اعتبارت مشــاغل خانگی به 
صنعتگران این شهرستان پرداخت شده است.«

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان خبرداد

پرداخت تسهیلات مشاغل خانگی   به صنعتگران صنایع دستی بندرلنگه

آگهی حق تقدم در خصوص افزایش سرمایه  
در شرکت صندوق حمایت از توسعه بخش کشاورزی شهرستان میناب 

)سهامی خاص(

رئیس هیات مدیره

 در اجرای ماده 169 لایه  اصلاحی قانون تجارت به اطلاع کلیه سهامداران شرکت صندوق حمایت از توسعه بخش کشاورزی شهرستان 
میناب )سهامی خاص (به شماره ثبت 48 20به استحضار می رساند که با عنایت به مصوبه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 30/ 11/ 98 
و تفیض اختیار عملی نمودن افزایش سرمایه به هیات مدیره ،نظر به اینکه مقرر است سرمایه شرکت از مبلغ 000 /840 /607 /19 ریال 
به مبلغ 50 میلیارد ریال منقسم به  000 /000 /5 سهم 000/ 10 ریالی با نام و از طریق) مطالبات -آورده نقدی یا تواما و یا مواردی دیگر 
مندرج در ماده 158 لایحه اصلاحی قانون تجارت( افزایش می یابد لذا با توجه ماده 166 لایحه اصلاحی قانون تجارت هر صاحب سهام 
دارای 55/ 1 ســهم حق تقدم نسبت به یک سهم مالکیت خود را دارا می باشد از کلیه سهامداران محترم شرکت درخواست می شود از 
تاریخ نشر این آگهی به مدت 60 روز از سلب حق تقدم خود از بخشی از سهام جدید طبق ماده 167 لایحه ی اصلاح قانون تجارت ضمن 
مراجعه به دفتر صندوق و اطلاع از میزان قدر السهم مبلغ مربوطه را به حساب سپرده  )967 2 00 952( این شرکت نزد بانک کشاورزی 
شعبه میناب واریز و اصل فیش مربوطه را به دفترصندوق واقع در مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان میناب تسلیم نماید. بدیهی است پس 

از انقضاء مهلت مقرر هیات مدیره می تواند سهام باقیمانده را به سایر متقاضیان واگذار نماید.

اداره  رئیس   مسلم جعفرپور سرویس شهرستان// 
منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان بستک از رفع 
تصرف میزان ۲هزار مترمربع از اراضی ملی روستای 
هرنگ با حضور مامورین پاسگاه ویژه منابع طبیعی 

و آبخیزداری شهرستان بستک خبر داد.

به گزارش خبرنــگار دریا، حامد احمدپور گفت: 
متصرف از طریق ایجاد بند خاکی اقدام به تصرف 
اراضی ملی نموده بود که با حضور ماموران یگان 
حفاظت شهرستان بستک به استناد تبصره یک ذیل 
ماده ۵۵ قانون حفاظت و بهره برداری از جنگل ها 

و مراتع رفع تصرف و به انفال باز گردانده شد.
وی افزود: حفاظت و مراقبت از عرصه های طبیعی 
اولویــت اول ماســت و ایــن کار را با محوریت 
پیشگیری از تعرضات و تصرفات به منابع طبیعی 

با جدیت دنبال خواهیم کرد.

رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری بستک خبر داد 

رفع تصرف ۲هزار مترمربع از اراضی ملی هرنگ بستک

طرح:کاربخش

 سرویس شهرستان// مدیر کانون بسیج مهندسین کشاورزی و منابع 
طبیعی میناب از اجرای ۱۱ برنامه بمناســبت هفته بسیج در بخش های 

مختلف در سطح شهرستان خبر داد.
به گزارش خبرنگار دریا، عباس مویــدی در آیین غبارروبی گلزار 
شــهدا که با حضور رئیس اداره بنیاد شهید و امور ایثارگران، مسئول 
اقشار سپاه میناب و جمعی از اقشار و اعضای کانون بسیج مهندسین 
کشاورزی برگزار شد این هفته را به تمامی تلاشگران بسیجی عرصه 
کشاورزی و جهادگران تامین امنیت غذایی به خصوص بهره برداران 
بخش کشاورزی شهرســتان تبریک گفت و افزود: غبارروبی گلزار 

شــهدا، برگزاری جلسه هم اندیشــی با اعضای شورای کانون بسیج 
مهندســین کشاورزی و منابع طبیعی، توزیع ماسک و مواد ضدعفونی 
کننده بین بهره برداران بخش کشاورزی و دیدار و سرکشی از خانواده 
شــهدای جهادگر از برنامه هایی اســت که در سه روز اول این هفته 

برگزار می شود.
وی به برگزاری نشست بصیرتی توسط حجت الاسلام شرفی مسئول 
حــوزه نمایندگی ولی فقیه در ســازمان جهادکشــاورزی هرمزگان 
بصورت ویدئو کنفرانس در روز دوشــنبه ســوم آذرماه خبر داد و 
گفت: بازدید از نمایشــگاه دفاع مقدس که در فضای باز منزل یکی 

از رزمندگان برپا شــده از دیگر برنامه های کانون بســیج مهندسین 
کشاورزی بمناسبت هفته بسیج در این روز می باشد.

مدیر کانون بســیج مهندســین کشــاورزی و منابع طبیعی میناب، 
خاطرنشــان کرد: میز خدمت برای بهره برداران بخش کشاورزی در 
مراکز تیرور، ســندرک و توکهور هشتبندی در فضای باز و با رعایت 
دستورالعمل های بهداشتی، ویزیت و واکسیناسیون رایگان دام و طیور 
و برگــزاری اردوی جهادی برای ترمیم منــزل یکی از بهره برداران 
بخش کشــاورزی به همت کانون بسیج مهندسین کشاورزی و منابع 

طبیعی برگزار می گردد.

بمناسبت هفت بسیج صورت می گیرد  
برگزاری ۱۱ برنامه به همت کانون بسیج مهندسین کشاورزی و منابع طبیعی میناب



جنوب کشور

  طالع بینی  

دوشنبه  3 آذر 1399

7 ربیع الثانی 1442

 سال  نوزدهم شماره 3470

   فروردین :
بیماری که به آن گرفتار هستید برطرف خواهد شد. به 
یــاد خاطره های خوش دوران کودکی خواهید افتاد. به 
لحاظ روحی پشتیبان همسر یا عشق زندگی تان باشید. با 
دعوتی غیرمنتظره روبرو خواهید شد. روز خوبی را برای خرید در پیش رو 
دارید، اما مواظب باشید که ولخرجی نکنید. چند دست لباس جدید بخرید 

و هوای خودتان را داشته باشید.
اردیبهشت   :    

امروز فکر های نگران کننده ای به سراغ شما می آید، به 
این افکار بها ندهید و تفکرات منفی را از ذهن خود دور 
کنید. اهل عمل نیستید و با مشکلات روبرو نمی شوید، 
این روحیه را کنار بگذارید و از مواجهه با مشکلات هراسی نداشته باشید. 
پای صحبت بزرگان فامیل بنشینید و از تجربه های آن ها درس بگیرید. 
امروز مواظب باشــید که احساساتی نشوید و تصمیم نادرستی نگیرید. 
از هر فرصتی برای افزایش دانش و مهارت خود بهره بگیرید. همسر یا 
عشق زندگی تان شما را با تجربه ای خاص از عشق آشنا می کند. به خاطر 
داشته باشید که عقل سالم در بدن سالم است و اگر به موفقیت های بیشتر 
فکر می کنید، فکری به حال ســلامت جسم و جان خود کنید و با حفظ 

آرامش در محیط منزل، شرایط را برای موفقیت های بیشتر مهیا نمایید.
 خرداد  :

دســتی به سروروی تان بکشــید و حسابی خوش تیپ 
کنید. احتمال سرقت اموال و دارایی های شما وجود دارد. 
لحظه ای از پشتیبانی اعضای خانواده غافل نشوید. فرصتی 
پیدا می کنید تا حسابی اســتراحت کنید. اهل گفتگو و 
هم صحبتی با اطرافیان نیستید و سکوت را به گفتگو های بیهوده ترجیح 
می دهید، این روحیه اشــکالی ندارد به شرط اینکه کم و گزینه بگویید و 
از اظهار نظر های مفید و ســودمند در میان جمع غافل نشوید. همسر یا 
عشق زندگی تان امروز شرایطی مهیا می کند تا بار غصه های تان را زمین 
بگذارید. سری به دوســتان قدیمی بزنید و یادی از خاطره های خوش 

گذشته کنید.
     تیر  :

امید خود به زندگی را از دست ندهید و به خاطر داشته 
باشید که پایان شب سیه، سفید است. اعضای خانواده 
امروز دردســر های زیادی برای شما درست می کنند. 
با محبت و انسان دوستی، دامنه دوستان تان را افزایش دهید. به محبوب 
خوش قدوبالایی دل باخته ا ید، اما شــهامت ندارید تا پا پیش بگذارید و 
عشق خود را به دلدار عیان سازید. امروز شهامت لازم را پیدا می کنید تا 
راز عشق را با محبوب خود درمیان بگذارید و خودتان را مهمان عشقی 

سوزان و آتشین کنید.
 مرداد:

روزی سرشار از خوشی و نشاط را آغاز کرده اید و از 
شادی در پوست خود نمی گنجید، این نشاط و شادی 
را بــا اعضای خانواده به اشــتراک بگذارید و خاطره 
خوشــی های امروز را در ذهن اطرافیان ماندگار کنید. قصد خرید طلا و 
جواهر یا کالای گران قیمتی را دارید، اما برای خرید شک کرده اید و نگران 
هستید که از این خرید ضرر کنید. هیچ جایی برای نگرانی وجود ندارد و 
امروز باخیال جمع خریدی که مد نظرتان است را انجام دهید و مطمئن 

باشید از این خرید، سود خوبی عاید شما خواهد شد. 
  شهریور  :

فشار های کاری زیادی را تحمل می کنید و این وضعیت 
باعث شده تا امروز حسابی نگران و مضطرب باشید، قبل 
از اینکه این نگرانی ها شــما را از پا در بیاورد، فکری به 
حال این وضعیت کنید و تا جایی که امکان دارد فشــار 
کاری تان را کاهش دهید. پولی به دست تان می رسد و مشکلات مالی تان از 
بین می رود. مهمانی بزرگی در پیش دارید و دوستان و آشنایان را دعوت 
کرده اید، برای مهمان ها ســنگ تمام بگذارید و کاری کنید تا خاطره های 

خوش آن در ذهن مهمان ها ماندگار شود.
 مهر:

احساس می کنید که مانند گذشته قوی و تندرست نیستید 
و همیشه احساس ضعف و خستگی می کنید. دلیل این 
وضعیت در کم تحرکی و ورزش نکردن نهفته است، در 
نتیجه از امروز فرصتی را برای ورزش کنار بگذارید و با استمرار در ورزش 
و تحرک، جلوی ضعف و خستگی را بگیرید. به لحاظ مالی روز خوبی را 
در پیش دارید و پولی به دست تان می رسد. پولی که مدتی است به کسی 

قرض داده اید امروز به شما بازپرداخت خواهد شد. 
     آبان :

ســرمایه گذاری در بازار املاک و مســتغلات، سود 
چشمگیری را نصیب شما خواهد کرد. برای انجام کار 
مهمی حســابی تلاش کرده اید و بی خوابی های زیادی 
کشیده اید، امروز زحمت های شما به بار خواهد نشست 
و مزد تلاش های شبانه روزی خود را دریافت می کنید. این موفقیت را با 
اعضای خانواده که همیشه پشتیبان شما بوده اند در میان بگذارید و روزی 
سرشار از خوشی و شادکامی را تجربه کنید. احتمال زیادی وجود دارد که 
میان شما و همسر یا عشق زندگی تان مشاجره ای ایجاد شود و لحظه های 
ناراحت کننده ای را تجربه کنید. حتی برای لحظه ای از فکر زیردستان غافل 

نشوید و از هر فرصتی برای کمک به نیازمندان بهره بگیرید.
 آذر  :

رویکردی سخاوتمندانه را در زندگی در پیش بگیرید. به 
خاطر داشته باشید که گله و شکایت از شرایط زندگی 
چیــزی را تغییر نمی دهد و به فکر راه کار های کاربردی 
برای بهبود وضعیت زندگی تان باشــید. بیشــتر از همیشه حواس تان به 

هزینه های زندگی باشد و صرفه جویی را فراموش نکنید. 
   دی  :

اجازه ندهید افکار ناراحت کننده روز شما را خراب کند. 
به پند و اندرز بزرگ تر های فامیل گوش فرا دهید. خبری 
خوشحال کننده امروز به دست شما خواهد رسید. عشقی 
گرم و آتشین را تجربه خواهید کرد. تنهایی و خلوت را 
به حضور در میان جمع و مهمانی های خانوادگی ترجیح می دهید، امروز 
بخت با شما یار است، چرا که فرصتی برای تنهایی پیدا می کنید و شرایطی 

دست می دهد تا حسابی استراحت کنید.
       بهمن:

کار هــای زیادی در پیش دارید، اما جایی برای نگرانی 
وجود ندارد و انرژی لازم را پیدا خواهید کرد. انســان 
تندرســتی هستید و لحظه ای از ســلامتی خود غافل 
نمی شوید، این رویکرد را در زندگی ادامه دهید و مطمئن باشید که کسی 
از سلامتی و تندرستی ضرر نکرده است. روی کمک دوستان و آشنایان 
حساب باز نمی کنید و همیشه می خواهید یک تنه مشکلات را از سر راه 
بردارید، اما امروز با مشکلی روبرو خواهید شد که یک تنه از عهده حل 

آن بر نمی آیید. 
اسفند : 

با حضور در کنار اعضای خانواده به آرامش برســید. به 
منزل یکی از دوستان یا آشنایان نزدیک دعوت هستید، 
اما در این مهمانی به شــما خوش نمی گذرد و با مهمانی 
کسل کننده ای طرف هستید که خاطره بدی را در ذهن تان ماندگار می کند. 

یزدیاسوجکرمان شیراززاهدانبوشهر اهواز  بندرعباس 
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رییس خانه صنعت، معدن و تجارت یزد: 

 یزد، قلک بانک های خصوصی پایتخت شده است
استان  زاده ســرویس  حائری  امیرحســین 
ها //رییــس خانه صنعت، معــدن و تجارت 
یــزد با بیان اینکه این اســتان قلک مدیران 
بانکهــای خصوصی پایتخت شــده اســت، 
گفت: بانــک های خصوصی ایــن خطه در۶ 
ماهه اول ســال جــاری بیــش از ۱۳ هزار و 
داشتند.  تومان جذب ســرمایه  میلیارد   ۶۰۰
به گزارش خبرنگار دریا ؛ ســید علی اکبر کلانتر 
 در نشســت گروه کاری تجهیز و تامین منابع مالی

 طرح های ســرمایه گذاری اســتان که با حضور 
مســئولان اجرایی و قضایی یزد برگزار شد افزود: 
از این میزان سرمایه گزاری  تنها هزار و چهارصد 
میلیارد تومان یعنی کمتر از ۱۰ درصد تسهیلات به 

یزدی ها پرداخت شد. 
وی ادامــه داد: طبق گزارش هــای موجود معلوم 
نیست همین تسهیلات ناچیز هم چه میزانش سهم 
بخش مولد و چقدر ســهم بخــش های تجاری و 
واسطه گری و دلالی و معاملات املاک و مستغلات 

شده است.
وی با اشــاره به اینکه من اکثــر مدیران بانکهای 

خصوصی استان را وقتی قبل تر در بانکهای دولتی 
بودند می شناســم و آنها را دلسوز استان میدانم و 
اعتقاد دارم سیاســتها و خط مشی ها در پایتخت 
طراحی و ابلاغ می شــود، خاطرنشان کرد: مسلما 
اینکه یکی از همین بانکها ظرف شــش ماه امسال 
هزار و ششــصد تا دو هزار میلیارد تومان سپرده 
اســتان را جذب کرده ولی ســقف اختیار اعطای 
تســهیلات او یک میلیارد تومان است بیانگر این 
اســت که یزد به قلک مدیران بانکهای خصوصی 
پایتخت بدل شــده است.رئیس خانه صمت استان 
یزد گفــت: ورودی و خروجی بانکها پول اســت 
و چون اکنون از بنگاه داری هم منع شــده اند لذا 
عمده ترین کارکرد آنها جذب سپرده های مردم و 
پرداخت تســهیلات است.وی ادامه داد:من مطمئن 
هســتم که بانکهای یزد این سپرده ها را دپو نکرده 
اند و تسهیلات دادند مهم این است که این تسهیلات 
به کدام اشخاص و حوزه ها پرداخت شده است و 
چرا به فعالین اقتصادی اســتان یزد یعنی چهارمین 
اســتان صنعتی و دومین استان معدنی کشور که با 
مشکل نقدینگی مواجه هستندپرداخت نشده و چرا 

در همین ۶ ماه بیش از دوازده هزار میلیارد تومان 
ســپرده یزدی ها توسط تنها ده بانک خصوصی از 
استان خارج شده است؟ کلانترادامه داد:  بانکهای 
خصوصــی به مردم، جوانان بیــکار، بخش تولید، 
خدمات و تجارت استان یزد بدهکارند اما متاسفانه 
مدیران ارشد استان با آنها برخورد نمی کنند.کلانتر 
از دادســتان و معاون اقتصادی استاندار یزد پرسید 
چرا بند نوزدهم سیاســتهای کلی اقتصاد مقاومتی 
در خصوص شفاف سازی اجرا نمیشود؟ و چرا از 
مدیران بانکها نمی خواهید لیســت کامل پرداخت 
تسهیلات را اعلام کنند؟ چرا دستگاه های نظارتی و 
اطلاعاتی به تذکر ما و دیگر دلسوزان در خصوص 
افزایش دو هزار میلیارد تومانی پرداخت تسهیلات 
بانکهای خصوصی تقریبا کمی قبل و یا همزمان با 
جهش نرخ دلار و سکه در اواخر سال نود و شش 

و اوایل نود و هفت ورود نکردند؟
رییس هیئت مدیره خانه صنعت و معدن استان یزد 
در ادامــه افزود: من حقوق نمــی دانم اما یک نفر 
پاســخ دهد که چطور کسی که به تشویق مسئولین 
تعدادی سکه خریداری کرده بود به عنوان سلطان 

سکه و اخلالگر اقتصادی محاکمه و اعدام می شود 
امــا این عمل بانکها اخلال در نظام اقتصادی تلقی 
نمی شود؟وی با اشــاره به اینکه ما سال ها فریاد 
زدیم و عملکرد بانکها را نقد کردیم، تصریح کرد: در 
سفر اول رئیس دولت یازدهم به یزد طی سخنرانی 
در مراسم دیدار با فعالین اقتصادی، مسابقه افزایش 
بهره بانکی برای جذب بیشــتر سپرده ها را بسیار 
خطرنــاک و بهره بالای بانکــی را  قاتل خاموش 
تولید و نزول و بهره مرکب را اعلان جنگ به خدا 

نام گذاشتیم اما متاسفانه به آن توجه نشد.
کلانتــر ادامه داد: دلیل عــدم اقبال بخش تولید به 
بعضی بانکهای خصوصی بهــره بالاتر این بانکها 
بعضا تا ۴ درصد نســبت به بانکهای دولتی است 
که با توجه به تعداد کم شــعب و پرسنل بانکهای 
خصوصــی و به دنبال آن هزینه پایین تر آنها نباید 
قیمت تمام شــده پول در این موسسات بالاتر از 
دولتی ها باشــد.وی به مدیران بانکهای خصوصی 
توصیه کرد بــا بکارگیری ایده هــای خلاقانه و 
نوآوری و ادغام با یکدیگر و استفاده از علوم روز 
بانکداری نســبت به کاستن از بهره بانکی و جذب 

مشــتری بانکهای دولتی اقدام کننــد.در ادامه این 
نشست دادســتان عمومی و انقلاب  استان یزد نیز 
ضمن حمایت از بخش تولید، از بانکهای خصوصی 
خواست با اســتانداری و شورای هماهنگی بانکها 
همکاری و تبعیت داشــته باشند و در این صورت 
دادگســتری هم از آنها حمایت می کند.محمدرضا 
حدادزاده همچنین از استانداری و کارگروه تسهیل 
خواست که فعالین اقتصادی را برای همکاری بیشتر 
و دریافت تسهیلات از بانک های خصوصی تشویق 
کنند و البته بانکها هم در گرفتن وثایق و بررسی ها 
تساهل بیشتری داشته باشند و محل اجرای طرح را 
به عنوان وثیقه بپذیرند.حدادزاده همچنین تاکید کرد 
که حتما باید بررسی شود که این تسهیلات به چه 

کسانی داده شده است.
معاون اقتصادی استاندار یزد هم  از مدیران بانکها 
خواســت تا جلسه بعد نسبت به افزایش تسهیلات 
به سپرده ها به بالای پنجاه درصد تا هفتاد درصد 
اقدام کنند و قول داد با همکاری مدیران بانکها برای 
افزایش سقف اختیارات آنها طی نامه هایی به امضا 

استاندار با مرکز مکاتبه شود.

 
امیرحسین حائری زاده سرویس استان ها //

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی یزد گفت: 
در حال حاضر ۹۷۸ بیمار مشکوک به کرونا 
در بیمارستان های استان بستری هستند. 
بــه گزارش خبرنــگار دریا ؛ دکتــر ابراهیم 
ســلمانی با بیان این مطلب، افــزود: در حال 
حاضر ۲۰۷ بیمار مشــکوک به کرونا نیز در 
بخش مراقبت های ویژه استان بستری هستند.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی یزد تاکید کرد: 
هر چند تعداد موارد بستری مشکوک کاهش 
یافته است ولی هم استانی های عزیز همچنان 
لازم است به دقت شیوه نامه های بهداشتی را 
رعایت و از حضــور در تجمعات خودداری 

کنند.

 بنا بر مصوبات ســتاد اســتانی پیشگیری و 
مقابله با کرونا، با توجــه به طرح ممنوعیت 
تردد خودروهای شخصی از ساعت ۲۱ شب 
تا ۴ صبح در شهرهای اســتان و در راستای 
کاهش رفت و آمدهای شهری و بین شهری، 
همه مطب های خصوصی پزشکان و همچنین 
داروخانه های استان، به استثنای داروخانه های 
شبانه روزی، از روز شنبه مورخ اول آذر ماه، 
به مدت دو هفته تا ساعت ۲۰ و ۳۰ دقیقه شب 
مجاز به فعالیت هســتند و از آن به بعد تعطیل 

هستند.
همچنیــن ســتاد اســتانی مقابله بــا کرونا 
محدودیت هــای جدیــد ورود و خــروج 

خودروهای شــخصی از اول آذر ماه به مدت 
دو هفته اعمال کرده که بر این اساس، خروج 
خودروهای شخصی پلاک بومی )۵۴ و ۶۴( 
از استان ممنوع اســت و در صورت ورود به 
هر یک از شهرهای استان های دیگر، مشمول 
جریمه یک میلیون تومانی می شوند ولی تردد 
خودروهای شــخصی با پلاک ۵۴ و ۶۴ در 
داخل استان با رعایت ممنوعیت تردد از ساعت 

۲۱ شب تا ۴  صبح، آزاد است.
بر همین اساس ورود خودروهای شخصی با 
پلاک غیر از استان یزد نیز به شهرهای استان 
ممنوع اســت و در صورت مشاهده مشمول 

جریمه یک میلیون تومانی می شوند.

بستری های مشکوک یزد ۳ رقمی شد

 پرداخت کمک بلاعوض دولت  به آسیب دیدگان کرونا

آرزو توکلی سرویس اســتان ها // معاون سیاسی، امنیتی 
و اجتماعــی اســتاندار کرمان گفت: کمک هــای بلاعوض 
بــه میزان یک میلیــون ریال به صورت ملی بــه هریک از 
افراد خانوارهای آســیب دیده از کرونا پرداخت می شــود. 
به گزارش خبرنگار دریا ، محمدصادق بصیری در جمع خبرنگاران 
افزود: جزییات این تسهیلات هنوز به استانداری کرمان ابلاغ نشده لذا 

پس از ابلاغ اجرایی و اطلاع رسانی می شود.
وی با اشاره به مسائل اقتصادی و بسته های حمایتی به خانوارها و 
اصناف آسیب دیده از کرونا، اظهار داشت: این تسهیلات به صورت 
کشوری پرداخت می شود و این مصوبه در ستاد ملی کرونا مصوب 
شد و با پیگیری استانداری کرمان در این استان تسهیلات یک میلیون 
تومانی به اصناف پرداخت می شود.وی گفت: ارزیابی طرح هوشمند 
محدودیت های کرونا آغاز شد و این طرح با موفقیت پیش رفته اما 
ســوالات و انتظارات مردم مورد رصد و بررسی قرار گرفته و از راه 
رسانه ها به آن پاسخ داده می شود.معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
استاندار کرمان گفت: با توجه به اشکالات ترددها مقرر شد ورودی 
شهرهای کرمان که پلاک های غیربومی را نمی پذیرند پلیس راهور با 
تصمیم گیری در محل، مجوز تردد را برای موارد ضروری صادر کند.

وی با اشاره به ممنوعیت ترددهای شبانه در شهرهای دارای وضعیت 
قرمز از ســاعت ۲۱ تا چهار صبح افزود: بنا شد که جریمه های این 
موارد تســلیمی نباشــد و به صورت ثبت پلاک از راه سامانه های 

موجود به افراد خاطی ارایه تا فرهنگ ســازی شــود.وی ادامه داد: 
همچنین فرمانداری ها تصمیمات لازم در خصوص موارد ضروری 
شهروندانی که امکان استفاده از وسایل نقلیه عمومی ندارند، بگیرند.

بصیری اضافه کرد: طرح مهم دیگر طرح شهید سلیمانی است که برای 
کنترل بیماری کرونا تهیه شــده به صورت محله و خانواده محور در 
استان کرمان اجرایی می شود.وی عنوان کرد: بسیج سپاه در اجرای این 
طرح نقش محوری و رهرو عملیاتی، دانشگاه علوم پزشکی، بسیج 
جامعه پرشکان و دفتر اجتماعی استانداری به عنوان هماهنگ کننده 
دارد که در این طرح محلات و خانوارها با بیماریابی و غربالگری از 
خود مراقبت می کنند.بصیری افزود: باید با کنترل بیماری از محلات 
و خانوارها بیماری کرونا را کنترل کنیم و استان کرمان در این طرح 

کارها را انجام، بیماران محلات را شناسایی کرده است.
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استاندار کرمان گفت: مقرر شد، 
برخی از صنوف که نام آنان در لیست گروه های چهارگانه نیامده و 
تعیین تکلیف نشدند، رده گروه بندی آنان را اتاق اصناف با هماهنگی 
سازمان صنعت، معدن و تجارت استان کرمان تعیین کنند و حق نداریم 
گروه های شغلی چهارگانه را تغییر دهیم اما جایگاه ها را مشخص و 
تعیین تکلیف می کنیم.وی یادآور شد: مطب پزشکان پس از ساعت 
۹ به علت کمک درمانی به عنوان استثنا تلقی می شوند که پزشکان، 
ویزیتــور و بیماران می توانند در ســاعات محدودیت با هماهنگی 

دانشگاه علوم پزشکی استان و فرمانداری ها فعالیت کنند.

حســن سیلاوی ســرویس اســتان ها //رئیس پلیس راه 
خوزســتان از آغاز ممنوعیت ورود خودروهای غیربومی و 
خروج خودروهای بومی از شهرهای قرمز و نارنجی خبر داد. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ ســرهنگ رضا دولتشاهی ، اظهار کرد: 
ممنوعیت ورود خودروهای با پلاک غیربومی و خروج خودروهای با 

پلاک بومی در شهرهای قرمز و نارنجی اجرا شده است.
وی افزود: در ورودی این شــهرها همکاران ما مســتقر شده اند اما 
در خروجی شهرها کنترل ها به صورت هوشمند و با دوربین انجام 

می شود.رئیس پلیس راه خوزستان گفت: در صورت اصرار بر تردد 
و عدم توجه به محدودیت، در شــهرهای قرمز جریمه یک میلیون 
تومانی و در شهرهای نارنجی جریمه ۵۰۰ هزار تومانی اعمال می شود.

دولتشاهی در خصوص نحوه تردد خودروهای با پلاک منطقه آزاد 
اروند در خوزســتان بیان کرد: فعلا مقرر شده به خودروهای پلاک 
اروندی اجازه تردد داده شــود امــا در روزهای آینده بیمه نامه این 
خودروها کنترل می شود و بر اساس محل صدور بیمه نامه، اجازه تردد 

خواهند داشت.

رئیس پلیس راه خوزستان  تشریح کرد 

نحوه تردد خودروهای پلاک »اروند« 
در مناطق قرمز خوزستان

اســتاندار خوزســتان بر لزوم ادامه 
کرونا  محدودیت های  جــدی  اجرای 
در دو هفتــه پیــش رو تاکید کرد. 

به گــزارش خبرنگار دریــا ؛ غلامرضا 
شــریعتی در حاشیه نشست ستاد استانی 
مدیریت کرونا که در استانداری خوزستان 
برگزار شد، اظهار کرد: امروز نخستین روز 
اعمال محدودیت ها در اهــواز و کارون 
است. محدودیت های خاص شهرستان های 

نارنجی نیز اعمال شده است.
 وی بــا بیان اینکــه از ۲۶ آبان ماه روند 
بیماری در خوزســتان نزولی شده است، 
افزود: امیدواریم با اجرای این طرح، روند 
نزولی بیماری در خوزستان سرعت بگیرد 
تا هر چه زودتر به روند پایدار رو به نزولی 

برسیم.
استاندار خوزستان بیان کرد: همه با جدیت 
در اجرای این طرح در حال انجام وظایف 
خود هستند اما باید این کارها دو هفته با 
همین جدیت ادامه پیدا کند؛ نباید پس از 
چند روز، فضا را بازتر کنیم و باید به ویژه 
در مناطق حاشیه ای کمک شود.شریعتی با 
بیان اینکــه کروناویروس رفتار پیچیده و 
موذیانه ای دارد، گفت: از مردم خوزستان 
می خواهیم با تمام توان با ما همکاری کنند 
و در مسیر تصمیمات اتخاذ شده حرکت 

کنند تا این ویروس کنترل شود.

 درخواست استاندار خوزستان از مردم برای رعایت محدودیت های جدید

// ها  اســتان  حسن ســیلاوی ســرویس 
معاون مطالعــات جامع منابع آب ســازمان 
آب و برق خوزســتان با بیان اینکه نگرانی از 
بابت بارندگی در بالادســت ســدهای استان 
وجود ندارد، گفت: ســدهای خوزســتان هم 
اکنــون ۱۰ میلیارد مترمکعــب حجم خالی 
دارند کــه بســیار بیشــتر از بارندگی های 
پیش بینی شــده در چند روز آینده اســت. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ فراز رابعی بیان کرد: تاکنون 
بارندگی موثری در بالادست خوزستان نداشته ایم به 
همین دلیل ورودی آب به رودخانه ها کمتر از نرمال 
بــوده و امیدواریم در بارندگی های پیش رو مقداری 
از این کسری جبران شــود.وی افزود: برای جبران 
کسری منابع آب، آبگیری سدهای خوزستان آغاز و 
خروجی سدها کاهش یافته است، بنابراین رهاسازی 
آب بر اساس دبی ایمن پایین دست خواهد بود.رابعی 
اضافه کرد: موج اول بارندگی، برای روزهای یکشنبه 
و دوشنبه هفته جاری، و موج دوم حدود ۶ روز آینده 
اتفاق می افتد که همه حوضه های آبریز خوزســتان 
اعــم از بالادســت کرخــه، دز، کارون و مارون را 
دربرمی گیرد؛ کانون بارش بیشتر بین حوضه سدهای 
کارون ۳ و ۴ و شــاخه بختیاری است که بر اساس 

پیش بینی ها ممکن اســت تا بیش از ۱۰۰ میلیمتر 
باران نیز باشــد.وی با بیان اینکه خروجی سدهای 
خوزستان تغییری نسبت به برنامه ندارد،افزود: بر این 
اساس خروجی سدهای دز و کرخه ۷۰ مترمکعب 
برثانیه، خروجی سد گتوند ۲۰۰ مترمکعب برثانیه 
و خروجی سد مارون کمتر از ۲۰ مترمکعب برثانیه 

تنظیم شده است.
رابعی بیان کرد: در ســال آبی جــاری، ورودی به 
سدهای خوزستان به طور متوسط ۲۶ درصد کمتر از 
نرمال بوده بنابراین بیشتر از اینکه نگران وقوع سیلاب 
باشیم، نگران خشکسالی در ماه های آینده هستیم.وی 
درباره احتمال وقوع سیلاب در زمستان آینده، گفت: 
بر اساس پیش بینی هواشناسی بارندگی در ماه های 
آذر و دی کمتر از نرمال و در ماه بهمن در حد نرمال 
اســت، بنابراین با توجه به خطای بالای پیش بینی 
طولانی مدت هواشناســی، هم اکنون نگران وقوع 
سیلاب در بهمن ماه نیستیم.معاون سازمان آب و برق 
خوزستان همچنین درباره نیازهای آب کشاورزی، 
گفت: نیاز کشت تابستانه در خوزستان به طور کامل 
تا آبان تامین شــده، و هم اکنون بخش زراعت نیاز 
به آب ندارد و بیشــتر نیازها بر کشــت های دایم و 

شــرب و صنعت متمرکز است.به گفته وی حتی در 
حوضه رودخانه مارون که با تنش آبی روبه رو بود، 
با رهاسازی آب به صورت موجی و بیش از برنامه، 
آبگیری تا انتهای حوضه در شادگان میسر شد.وی 
افزود: برنامه ریزی برای تامین آب کشت پاییزه انجام 
شده و در صورتی که آوردها مطابق پیش بینی باشد، 
مشــکلی نخواهیم داشت. رابعی در ادامه با تاکید بر 
رعایت احتیاط لازم از سوی مردم و ساکنان اطراف 
رودخانه ها، بیان کرد: برنامه ای برای افزایش خروجی 
آب ســدها نداریم اما احتمال دارد در بارندگی های 
پیش رو حوضه میانی )بالادست سد کارون ۳( فعال 
شود بنابراین ضروری است که مردم تا ۱۰ روز آینده، 
از رودخانه ها فاصله گرفته و به رودخانه ها نزدیک 
نشوند.اداره کل هواشناسی خوزستان نسبت به ورود 
سامانه بارشی از اواسط روز جمعه ۳۰ آبان تا اواخر 
روز یکشنبه ۲ آذر با رگبار باران همراه با رعد وبرق، 
احتمال ریزش تگرگ، برف در ارتفاعات و وزش باد 
متوسط تا شدید و تندباد لحظه ای در بیشتر مناطق 
استان، طغیان رودخانه های فصلی و شدت  گرفتن 
بارش ها و ایجاد سیلاب در مناطق کوهستانی هشدار 

داده است.

 ظرفیت کافی سدهای خوزستان برای مهار سیلاب های احتمالی

 

امیرحســین حائری زاده سرویس اســتان ها //مدیرکل تبلیغات 
اســلامی استان یزد از راه اندازی پویش استغفار به منظور رفع بلای 
کرونا و تقویت روحیه معنوی مردم در این روزهای بحرانی خبر داد.

به گزارش خبرنگار دریا ؛ حجت الاسلام علیرضا نجیمی با اشاره به ورود 
جهادگرانه روحانیون و طلاب اســتان یزد به مباحث معنوی پیشگیری و 
مقابله با کرونا اظهار داشت: خانواده های اموات کرونایی اکنون در شرایط 
سخت روحی به ســر می برند و با توجه به خطراتی که در زمینه غسل و 
تدفین اموات آنها وجود دارد و شرایط در آرامستان ها همانند روزهای عادی 
نیســت، روحانیون و طلاب به این مقوله ورود پیدا کرده اند.وی بیان کرد: 
به همت بسیج طلاب اســتان یزد، روحانیون و طلاب کار غسل و تدفین 
اموات کرونایی را با انجام کامل رسوم اسلامی انجام می دهد.نجیمی یادآور 
شد: به منظور روحیه بخشی به خانواده اموات کرونایی و ابراز همدردی با 
آنها، مراسم یادبود اموات کرونایی و شهدای سلامت هر پنج شنبه در جوار 
امامزاده سید نصرالل )ع( در بلوار دهه فجر برگزار می شود.مدیرکل تبلیغات 
اسلامی استان یزد همچنین از راه اندازی پویش استغفار در یزد خبر داد و 

گفت: این پویش با محوریت آیت الل ناصری، نماینده ولی فقیه در استان و 
امام جمعه یزد و با همکاری حوزه علمیه و اداره کل تبلیغات اسلامی استان 
یزد در حال انجام است.وی با اشاره به اینکه این پویش در راستای تقویت 
روحیه معنوی در این روزهای بحرانی و زمینه سازی برای رفع بلای کرونا 
راه اندازی شده است، عنوان کرد: در راستای فرهنگ سازی در این راستا و 
فراگیر کردن استغفار، محتوای مورد نیاز توسط بسیج طلاب تولید می شود.
نجیمی ادامه داد: کانال استغفار نیز در همین راستا در شبکه اجتماعی ایتا راه 
اندازی شده است.مدیرکل تبلیغات اسلامی استان یزد از همراهی روحانیون 
در توزیع بسته های معیشتی برای نیازمندان و آسیب دیدگان از کرونا خبر داد 
و اظهار داشت: روحانیون با حضور در بیمارستان ها و توزیع آبمیوه بین کادر 
درمان و بیماران، به تقویت روحیه و ایجاد امید در آنها کمک می کنند.وی، 
تشویق مردم برای اهدای خون و پلاسما، تولید برنامه های مناجات گونه و 
بارگذاری در فضای مجازی و … از جمله برنامه هایی است که در راستای 
روحیه بخشی به بیماران کرونایی و کادر درمان توسط روحانیون و طلاب 

در اقدامی جهادی در حال است.

مدیرکل تبلیغات اسلامی استان یزد:
پویش »استغفار« در یزد راه اندازی شد

                                               آگهی تغییرات   
شرکت راه و ساختمان هلیل سازه ماهان شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 1108 و شناسه ملی 10860189881 به استناد 
صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ 1399/8/1تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - اعضا هیئت مدیره برای مدت دو 
سال به قرار ذیل تعیین گردیدند : خانم طاهره افشار به شماره ملی 3031279549 آقای امین افشار به شماره ملی 3031659090 
آقای محمدامین مقبلی به شماره ملی 3020212340 - آقای محسن ساردوئی به شماره ملی 3030140271 به سمت بازرس 
اصلی و خانم محدثه محمودی زاده به شماره ملی 1292909269 به سمت بازرس علی البدل برای یک سال مالی انتخاب شدند.

 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بندر لنگه 
)1049242(

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

امــلاک  و  اســناد  ثبــت  کل  اداره 



امام حسین )ع( : تجربه بسیار آموختن مایه افزایش عقل است
) روضه بحار ج 2 ص 128(

ثواب انتشار حدیث روز تقدیم به : روزنامه منطقه جنوب کشور
بنیانگذار روزنامه دریا

زنده یاد حاج ایوب دبیری نژاد

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دریا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.
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سرویس جنوب کشور: امین زارعی

سرویس اجتماعی و حوادث: علی زارعی
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روایتی از همت بلند بچه های محله شهناز

خانه ها و زمین های بلاتکلیف را به فرهنگسرا و خانه جوان تبدیل می کنیم

مصاحبه اختصاصی// آقای میرانی  یکی از جوان پر تلاش، 
سخت کوش و موفق محله آیت الله غفاری بندرعباس است  
او فعالیت های اجتماعی خودش را حدوداً ۱۲ سال پیش با 
حضور در هیات محله شروع می کند وهمواره خودش را یک 

بچه هیاتی دانسته است.
    او و دوســتان جوانش با گذشــت زمان حوزه فعالیت های 
خودشــان را بیشتر و بیشتر کرده اند به طوری که در حال حاضر 
موفق شــده اند با پیگیری های مداوم، پای بسیاری از بچه های 
محله شهناز را به فعالیت های فرهنگی، ورزشی و مذهبی باز کنند 
وآنها را از خطرات و آســیب های اجتماعی که در کوچه و پس 
کوچه های محله به کمین آنها نشسته است در امان نگه دارند. آنها  
بیش از هر چیزی دغدغه نســل جوان محله دارند و با همکاری 
ســایر جوان های محله در حال برنامه ریزی و ارائه خدمت در 
حوزه های مختلف هستند. آقای میرانی پیش از شروع مصاحبه 
و حتــی بعد از آن به این نکته تاکید می کنــد که چرا باید دائما 
از این محله اخبار بد، دلهره آور و ناامید کننده منعکس شــود آن 
هم در حالی که کانون دریادلان جنوب، باشگاه ورزشی ستارگان 
و هیات مذهبی علی اکبر علیه الســلام کــه با همت جوان های 
 این محله تاســیس و راه اندازی شده اند در زمینه های مختلف 
 موفقیــت هــای گوناگون و متعدد کســب می کننــد ولی این 
موفقیت ها کمتر به چشــم می آیند. در ادامه چند کلامی با این 
 جوان با اراده بندری به گفتگو خواهیم نشســت تا با برنامه ها و 
طرح های پیشــنهادی اش برای تغییر اوضاع این محله قدیمی 

بندرعباس بیشتر آشنا شویم.
دریا: سلام آقای میرانی حال شما خوبه؟

با عرض سلام خدمت شما! خدا را شکر خوب هستیم.
دریا: لطفا خودتان را برای ما معرفی کنید.

امیر مهدی میرانی هستم، متولد ۱۳۶۹ ، مدیر عامل کانون دریادلان 
جنوب در محله آیت الل غفاری ، و اینکه  ســال های سال است 
در محله ی آیت الل غفاری بندرعباس ساکن هستم. همین مقدار 

کافی است؟
دریا: در چه رشته و تا مقطعی به تحصیل پرداخته اید؟

درحال حاضر بنده دارای مدرک فوق دیپلم تربیت بدنی هستم و 
در همین رشته و در مقطع کارشناسی نیز در حال ادامه تحصیلم.

دریا: ظاهراً شــما در محله آیت الله غفاری فعالیت های 
فرهنگی، مذهبی و ورزشــی خوب و تاثیر گذاری انجام 

داده اید لطفاً کمی در مورد این فعالیت ها توضیح دهید!
بله! قبل از اینکه وارد بحث اصلی شــویم لازم می دانم از برادر 
مرحومــم یادی کنم ، چرا که فعالیت هــای فعلی ما از کارهای 
فرهنگی در هیات حضرت علی اکبر علیه السلام شروع شده است 
کــه برادرم  بانی و مجری برنامه های این هیات بود و بنده هم از 
ســن ۱۶ سالگی در این هیات مشغول به خدمت بوده ام تا اینکه 
 با فوت او و وقتی ۱۸ ســال داشتم مسئولیت اداره این هیات را 

 عهــده دار شــدم. در آن زمان بنده جوان ترین مســئول دربین 
هیات های مذهبی بندرعباس محســوب می شــدم و در مورد 
فعالیت ها، اگر به طــور خلاصه و اجمالی بخواهم بگویم عمده 
فعالیت های ما در قالب کارهای فرهنگی، مذهبی، ورزشی است 
 و هدف اصلی هم این اســت که به کمک این سه اصل بتوانیم از 
 آســیب های اجتماعی که احتمال دارد جوانان، نوجوانان، زنان 
و ... در این محله به آن دچار شوند پیشگیری کنیم. شیوه کار ما نیز 
به این شکل بوده است که از استعداد ها و توانمندی های جوانان 
محله اســتفاده خواهیم کرد و در این راه هم واقعا موفق بوده ایم. 
برای نمونه لازم می دانم به همین زمین چمن مصنوعی که با نام 
مجموعه ورزشی آیت الل غفاری شناخته می شود اشاره کنم ، این 
مکان در گذشته یک زمین متروکه و پاتوقی برای افراد معتاد بود 
که با پیگیری های دوساله بچه های همین محله الان به مجموعه 
ورزشی تبدیل شــده است و بعد از آن نیز موفق شدیم مجموعه 
ورزشی مهدیه را در کنارش به بهره برداری برسانیم به امید اینکه 
بتوانیم بوسیله ورزش از آسیب های اجتماعی پیشگیری کنیم و 
یکی از بزرگترین موفقیت های ما راه اندازی مکانی با عنوان خانه 
جوان محله آیت الل غفاری است که در ادامه در خصوص این مرکز 

نیز توضیح خواهم داد.
دریا: جوانهای هم سن شما در این محله زیاد هستند، چه 
چیزی شما را به کار در عرصه فرهنگ و ساماندهی نوجوانان 
و جوانان محله ترغیب کرد؟ چرا شما مثل خیلی از افراد به 
دنبال کار یا تفریح و خوشگذرانی شخصی نرفتید و وقت 

خودتان را اینجا انفاق کرده اید؟
شما به نکته ی خوبی اشاره کردید! ما هم مثل خیلی ها می توانستیم 
نوجوانی و جوانی خودمان را به خوشگذرانی و تفریح سپری کنیم 
ولی این تصمیمی بود که از همان ابتدای پذیرش مسئولیت هیات 
گرفته ام. ما خودمان را همیشه بچه هیاتی می دانیم به همین علت 
کارها و فعالیت هایی که انجام می دهیم همیشه با انگیزه جهادی  
و خدمت به مردم بوده است و از این بابت هم خیلی خوشحال  و 
خرسند هستیم . در این مدت ۱۲ سال که از شروع کار می گذرد 
شاید به ۸۰ درصد اهدافی که برنامه ریزی کرده بودیم رسیده ایم. 
سعی و تلاش ما این است که با حضور در این فعالیت ها مشکلات 
و معضلات فراوان این محله را که هر روز با چشم می بینیم اندکی 
کاهش دهیم و از بســیاری از آسیب ها که ممکن است نوجوانان 
و جوانان با آنها مواجه شــوند پیشگیری کنیم و یا حداقل آنها را 
کاهش دهیم. متاسفانه برخی از افراد هم سن وسال ما در این محله 
به مسیرهایی کشیده شدند که جای گفتن ندارد و ما به دنبال این 
بودیم که نسل بعد از ما که در این محله زندگی می کنند وضعیت 
به مراتب بهتر و مناسب تری از زمان ما داشته باشند. به یاد دارم 
در گذشته ما مکانی برای برگزاری جلسات نداشتیم و جلسات 
 را در کوچه و روی زمین آســفالت برگزار می کردیم. ولی الان از 
جنبه های مختلف پیشــرفت داشته ایم و  یکی از آنها هم همین 
دفتری است که الان شما در حال مصاحبه در آن هستید از طرفی 
تعداد نفراتی که الان ما به عنوان مخاطبان و اعضای فعال با آنها در 

ارتباط هستیم خیلی بیشتر از گذشته است.
دریا: در دوران شــیوع ویروس کرونا فعالیت های شما 

چطور ادامه پیدا کرد؟ 
بــا توجه به شــیوع ویروس کرونــا، مقــداری از برنامه های 
 خودمــان را محدود کرده ایم ولی همانطور که مقام معظم رهبری 
خواسته اند فعالیت ها ی جهادی مثل ضد عفونی محلات ،تهیه و 
توزیع بسته های معیشتی و برنامه های مختلف که نیاز به تجمع 
نداشته باشند همچنان در جریان است. ما از همه ی ظرفیت های 
موجود در محله خودمان در قالب گروه های جهادی اســتفاده 
کرده ایم . برخی از برنامه ها مثل کارگاه های آموزشی  بر اساس 
شــرایطی که دانشگاه علوم پزشــکی بندرعباس مشخص کرده 

همچنان در حال انجام است.
دریا: آیا فعالیت شما محدود به همین بخش از محله  یعنی 
پشت بیمارستان شریعتی و مسجد قدس است  یا در تمام 

محله فعالیت می کنید؟ 
 ما بــا همه ی هیات هــای مذهبی، و مســاجدی که در محله 
 آیت الل غفاری هســتند همیشــه همکاری خودمــان را انجام 
داده ایم به نحوی که از سمت محله ی کمربندی ، منطقه نزدیک به 
خور، پشت بیمارستان شریعتی  تا انتهای مسجد صاحب الزمان در 
حال کار هستیم و برای ارائه خدمت، خودمان را در یک قسمت 
خاص محدود نکرده ایم. از طرفی بخشــی از فعالیت های ما در 
فضای مجازی در جریان اســت برای مثال خیلی از افراد بوسیله 
فضای مجازی از فعالیت های ما آگاهی پیدا می کنند و کمک های 
خودشان مثل شن، سیمان و مصالح مورد نیاز که برای بازسازی و 
تعمیر خانه ی نیازمندان مورد نیاز است را به دست ما می رسانند. 
این افراد کسانی هستند که خودشان توان یا فرصت حضور فیزیکی 
را ندارند و در این جا اســت که ما با همان گروه جهادی خودمان 
برای انجام کار وارد می شــویم. از طرفی با تاسیس خانه جوان 
توانســتیم به بخش دیگری از برنامه ها و اهداف مورد نظر خود 

دست پیدا کنیم.
دریا: همانطور که می دانید یکی از مشکلات مهم، مربوط 
به حوزه زنان بی سرپرست یا بد سرپرست محله است 

لطفا در این خصوص هم کمی توضیح دهید.

شما در هر محله وشهری ممکن است آسیب های اجتماعی مربوط 
به زنان را ببینید و تنها به محله آیت الل غفاری ختم نمی شود ولی 
این موضوع ممکن است در محلات حاشیه نشین نمود بیشتری 
داشته باشد. یکی از کارهایی که ما در سازماندهی خودمان برای 
محله انجام داده ایم این اســت که برای هر بخش کارگروه های 
مختلف را تشــکیل داده ایم و برای هرکدام نیز زیرشاخه هایی را 
تعریف کرده ایم تا بتوانیم به طور تخصصی و دقیق تر به مشکلات 
رسیدگی کنیم در خصوص مسائل مربوط به زنان و دختران نیز 
 واحــد خواهران ما فعالیت خیلی خوب و اثر بخشــی در محله 
داشته اند به طوری  که موفق شده ایم با همکاری واحد خواهران 
برای اشتغال خانگی زنان محله قدم هایی مفیدی برداریم برای مثال 
با برگزاری کلاس خیاطی ۲۴ نفــر از زنان این محله دوره های 
آموزشــی را با موفقت طی کردند  و این یعنی ۲۴ خانواده زمینه 
ورود به اشتغال و کســب و کار برای آنها فراهم شده است. ولی 
اگــر اطلاعات دقیق تر را بخواهید باید با واحد خواهران ما یک 
مصاحبه جداگانه داشته باشید چون از نزدیک با زنان بد سرپرست 

و بی سرپرست در ارتباط هستند.
دریا: در مورد خانه جوان هم کمی بیشتر برای ما توضیح 

دهید!
مــا در محله ی آیت الل غفاری یک مکان مشــخص نداریم که 
جوانان محله آن را به عنوان یک پاتوق سالم برای خودشان بدانند 
متاســفانه پاتوق جوانان ما سر کوچه است. اگر جوان سر کوچه 
بنشیند بساط قلیان هم فراهم می شود بعد از آن هم بساط پاسور 
جور می شــود و این روند همچنان ادامه پیدا می کند. هدف ما 
 از راه انــدازی مکانی با عنوان خانه جــوان این بود که این جور 
چیز ها از محله جمع شــود و هدف از فعالیت های فرهنگی و 
ورزشی  و تشکیل خانه جوان  و راه اندازی زمین های ورزشی هم 
همین است. خوشبختانه در سال ۹۸ موفق شدیم ایده راه اندازی 
خانه جوان را عملی کنیم و مکانی تحت عنوان خانه جوان محله 
آیت الل غفاری را با حضور معاون سیاســی و امنیتی اســتاندار، 
شهردار منطقه دو بندرعباس و فرماندار افتتاح کنیم. ما برای این 
مرکز، با ادارات مختلف جلسات متعدد برگزار کردیم و یکی از این 
ادارات ، سازمان  فنی و حرفه ای است تا برای خواهران و برادران 
کلاس های فنی و مهارتی مختلف برگزار شــود و خوشبختانه 
توانســتیم برای خواهران کلاس های آموزشــی خیاطی برگزار 
 کنیم. برای آقایان نیز دوره های فنی مثل برق کشــی ساختمان، 
لوله کشی ســاختمان و تعمیر لوازم سرد کننده برگزار شد. برای 
 رده ســنی نونهالان نیــز کلاس های زبان انگلیســی ، قرآن و 
کلاس های تقویتی درسی، را به طور رایگان برگزار کرده ایم. اما 
دغدغه ی اصلی ما از کلاس های آموزشی بیشتر مربوط به اشتغال 
 جوانان است و انشاالل بعد از برطرف شدن بیماری کرونا، دوباره 
کلاس های آموزشی خودمان را با قدرت و همت بیشتری برگزار 

خواهیم کرد.
دریا: آیا از این دوره های آموزشی شما کسی هم توانست 

دستِ خودش را جایی بند کند و سر کار برود؟
بله! ما الان کسانی را داریم که بعد از طی کردن دوره های آموزشی 
خانه جوان ، خودشان به طور مستقل در حال کار هستند. متاسفانه 
یکی از مشکلات محله ی ما این است که معمولا افراد در مقاطع 
پایین ترک تحصیل می کنند و نیت ما این است که این افراد یک فن 
و حرفه ای را بیاموزند تا اگر به هر دلیلی نتوانستند ادامه تحصیل 
بدهند، بتوانند از یک طریقی امرار معاش داشته باشند. خانه جوان 
محله آیت الل غفاری یک خانه اجاره ای بود و پشت اداره آب و 
فاضلاب و درست در مقابل مرکز نگهداری معلولین ذهنی حبیب 
ابن مظاهر قرار داشت ولی متاسفانه در تاریخ یکم مهر ماه سال ۹۹  

آن جا را تعطیل کرده ایم؟ و نتوانستیم کار در آن را ادامه دهیم!
دریا: علت خاصی داشــت که فعالیت خودتان را در این 

مرکزادامه ندادید؟
همانطــور که گفتم این مکان تحت اجــاره ما بود و ما به تنهایی 
توان پرداخت اجاره بهای این مرکز را نداشتیم از طرفی برخی از 
ادارات کــه انتظار می رود از ما حمایت کنند  کمک خود را از ما 

دریغ کردند.
دریا: اجاره بهای این مکان چه مقدار بود؟ در نبود مکانی 

مشخص فعالیت های خودتان را کجا برگزار می کنید؟
ما به طور ماهیانه می بایســت مبلغ ۵۰۰ هزار تومان برای اجاره 
پرداخت می کردیم. تنها چیزی که ما را همیشه پای کار این محله 
نگه داشته است فقط عشق به خدمت و احساس مسئولیت است 
که کار را ادامه می دهیم چرا که ، هیچ هزینه ای به عنوان ماهیانه یا 
هر چیز دیگر به ما تعلق نمی گیرد. برای تداوم کار در خانه جوان 
این محله یک برنامه ی پنج ساله در نظر گرفته بودیم ولی فعلا به 
خاطر مشکلات مالی در اینجا متوقف شده ایم. همین کانکس سه 
در شــش متر که در آن  باهم گفتگو می کنیم تمام فضا و مکانی 
 است که متعلق به ما است. در اینجا کلاس های خودمان را برگزار 
می کنیم یا جلســات مان را شکل می دهیم. البته در حال حاضر 
اگر هم برنامه یا کلاسی باشد تمام موازین بهداشتی را رعایت می 
 کنیم. در این محله خانه ها و مکان هایی اســت که جزو املاک 
 مصادره ای به شمار می آیند و در حال حاضر خالی هستند و به غیر از 
معتاد ها و خلافکارهای محله هیچ کس دیگری از آنها اســتفاده 
نمی کنند. اگر مدیر کل دادگستری استان موافقت کنند می توانیم 

این زمین ها را به مکانی مفید برای محله تبدیل کنیم.
دریا: اگر هر ســازمان یا نهادی که این زمین های خالی 
در اخیارش اســت، با طی مراحل قانونی این زمین ها یا 
خانه های خالی را در اختیار شــما قرار دهد، آیا شــما و 
دوستانتان می توانید کار احداث و ساخت آنها خودتان 

پیگیری کنید و به مرحله استفاده برسانید؟
بله! حتماً ! ما بارها گفته ایم کارهای فرهنگی و اجتماعی آن هم 
در محله آیت الل غفاری هیچ منفعت مالی برای کسی ندارد و تنها 
چیزی که می ماند این اســت که انسان با عشق و علاقه ی قلبی 
کاری را انجام دهد. ما می توانیم کار احداث این خانه های جوان 
را خودمان از صفر شروع کنیم. اگر  مسئولان یک زمین خالی را 
در اختیار ما قرار دهند ما می توانیم خانه جوان و حتی فرهنگسرا 
را خودمان احداث کنیم. ما اگر بتوانیم یک سوله مسقف هم احداث 
کنیم که شــکل و ترکیب خیلی جذابی هم نداشته باشد برای ما 
کفایت می کند چون ما به دنبال این هســتیم که برای جوانان این 

محله کاری انجام دهیم.
دریا: با توجه به گزارش هایی که تا اینجا ارائه کردید به 
این نتیجه رسیده ایم که کانون دریادلان جنوب توانسته 
با کمترین امکانات فعالیت های اثر گذاری در محله انجام 
دهد. به نظر شما چرا برخی سازمان ها که به طور مستقیم 
وظیفه رسیدگی به مشکلات اجتماعی را دارند به اندازه 

شما برنامه های مختلف و اثرگذار انجام نمی دهند؟
 بــه نظر من اولین و مهمترین نکته این اســت کــه ما از حداکثر 
ظرفیت ها و امکاناتی که در اختیارمان اســت استفاده می کنیم و 
تمام سعی مان این است که نگاهمان به توانمندی های جوانان محله 
باشد. یکی از مشکلات این است ؛ برخی افراد که بخشی از کار به 
دستشان است، آنجایی که باید حرف بزنند و گلایه کنند ، سکوت 
می کنند و یا شروع به تعریف و تمجید و ارائه گزارش های مثبت 
از عملکرد خودشان می دهند تا مدیران بالادستی خوششان بیاید. 
درحالی که به نظر من باید آن چیزهایی که واقعا وجود دارد را به 
مدیران بیان کرد. نه اینکه طوری وانمود کرد که انگار اتفاقی در این 
محله رخ نداده است اگر این طور باشد؛ آن مسئول هم می گوید: 
خدا را شکر که شما در اینجا مشکلی ندارید! ولی واقعیت این است 
که مشکلات وجود دارند و هیچ چیزی هم تغییر نمی کند. از طرف 
دیگر مسئولانی که قرار است برای این محله کار کنند باید خودشان 
در ایــن محلات زندگی کنند تا از درد این مردم مطلع باشــند و 
برای رفع آنها انگیزه داشته باشند در غیر این صورت یک مسئول 
 ممکن است برای اینکه دل مدیر بالا دست را بدست بیاورد دائم 
گزارش های خوب رد کنــد و چنین روندی هیچگاه به کاهش 
مشــکلات محله کمک نمی کند. من ۱۲ ســال پیش و در دوره 
شهرداری آقای آرامی درخواست احداث فرهنگسرا داده ام ، زمین 
آن را هم مشــخص کرده ایم، طرح و برنامه شروع به کار و حتی 
نقشه کشی آن هم انجام شد که شما می توانید طرح سه بعدی نمای 
بیرونی آن را که روی دیوار این دفتر چسبانده ام ببینید ، ولی با کمال 
تاســف باید بگویم که آن زمین امروز نه تنها به فرهنگسرا تبدیل 
نشده بلکه مکانی است که معتادها و اراذل و اوباش محله شهناز در 

آن پاتوق می کنند و دست به اعمال مجرمانه می زنند!
وقتی حرف از حمایت برای انجام کار می آید همه فکر می کنند 
منظور ما ، مساعدت مالی است ، من همین جا لازم می دانم عرض 
کنم ما به حمایت مالی ادارات و نهاد ها چشــم ندوخته ایم شما 
ببینید وقتی یک زمین بلااستفاده که می تواند کاربری عمومی داشته 
باشد و منفعت آن به همه ی اهالی آیت الل غفاری برسد بدون هیچ 
توجیهی چندین سال همین جور رها شده است تا معتاد ها و اراذل 
و اوباش بیش از هر کسی از آن سود ببرند، اگر مسئولان کمی همت 
مــی کردند و این زمین های مصادره ای یا بدون صاحب را برای 
فعالیت های فرهنگی ورزشی به ما واگذار می کردند الان ما خیلی 
از مشــکلات موجود را در محله نداشتیم . ما احتیاج به فضایی 
داریم که در آن کارگاه های آموزشی خودمان را برگزار کنیم ، ولی 

متاسفانه فضا و مکان برای برگزاری کلاس نداریم.
دریا: آیا شــما نمی توانید از فضای موجود در حیاط یا 

شبستان مساجد محله آیت الله غفاری استفاده کیند؟
خوشــبختانه ما در محله آیت الل غفاری مساجد خوب و فعالی 
داریم که تا به حال کارهای اثر بخش و مفیدی انجام داده اند ولی به 
عقیده من جا برای همکاری های مختلف که مسجد می تواند یک 
پایه و ستون اصلی آن محسوب شود خیلی زیاد است در صورتی 
 کــه همکاری و تعامل کانون دریادلان جنوب و مســاجد محله 
آیت الل غفاری بیشتر باشد  می توانیم تاثیرات کارهایی را که تا به 
حال انجام داده ایم چند برابر کنیم.اگر مساجد به اندازه یک یا دو 
ساعت از زمان هایی که وقت آزاد دارند را در اختیار ما قرار دهند 
ما می توانیم کلاس های آموزشی خودمان را در آنها برگزار کنیم. 
برای مثال الان برای دوره آموزشــی پیرایشگری ۵۰ نفر ثبت نام 
کرده اند، من این پنجاه نفر را کجا مورد آموزش قرار دهم؟ ناچار 
هســتیم کاری که می شود با یک دوره کلاس انجام داد را در سه 
دوره برگزار کنیم که وقت و انرژی خیلی زیادی در این بین هدر 
می رود. خدا را شکر ما در این محله از نعمت وجود مسجد قدس 
که یکی از مساجد بزرگ بندرعباس است  برخوردار هستیم ولی 
تا به حال از این نعمت به خوبی استفاده نکرده ایم. مسجد قدس 
با توجه به امکانات و شرایطی که دارد می تواند کارهای بزرگ و 
تاثیــر گذاری در بندرعباس انجام دهد تا جایی هم که من اطلاع 
دارم خیرین خوب و توانمندی هم از این مسجد حمایت می کنند. 
به عقیده من این مسجد می تواند خیلی بیشتر از وضعیت فعلی برای 
محله ی آیت الل غفاری مفید و موثر باشد و اگر تعاملی که مورد 
نظر است  شکل بگیرد خیلی بیشتر می تواند به عنوان یک کانون 
و مرکز فعال برای جذب جوانان محله قرار باشد ما می توانیم با 
برنامه ریزی های دقیق وهم کاری با مسجد پای جوانان محله را 
هرچه بیشتر به این مسجد باز کنیم تا مسجد قدس نیز هرچه بیشتر 
به کارکرد های واقعی خودش که حضور و تربیت نسل جوان در 
مسجد است برســد. اگرهیات امنا بزرگوار به اندازه چند ساعت 
 فضا و اتاق های این مســجد را برای برگــزاری کلاس ها به ما 
می دادند بخشی از دغدغه ما بابت برگزاری دوره های آموزشی که 
با هدف اشتغال زایی برگزار می شود رفع می شد و از طرفی حضور 
جوانان و نوجوانان در مسجد به بهانه کلاس های آموزشی موجب 
می شود که ارتباط نسل جوان ما با مسجد بیشتر شود. جدای از 
فضای مساجد محله ما یک ظرفیت دیگر نیز در نزدیکی محله به 
نام حسینیه عاشقان ثارالل داریم که اگر سردار اباذر سالاری فرمانده 
محترم سپاه امام سجاد علیه السلام مساعدت های لازم را داشته 
باشند ما می توانیم کلاس های آموزشی خودمان را در این حسینیه 
که در فاصله اندکی از محله آیت الل غفاری قرار دارد برگزار کنیم.

دریا: به نظر شــما چرا بچه های محله ی شهناز کمتر به 
سمت ادامه تحصیل و علم آموزی حرکت می کنند؟

این سوال شما من را ناخود آگاه به یاد دوران مدرسه و دبیرستان 
خودمان انداخت، چند وقت پیــش فرصتی پیش آمد و به یکی 
از مدرسه های محله ســرزدم. این سوال می تواند نتیجه عوامل 
مختلفی باشد اگر دقت کنید امکانات و شرایطی که برای تحصیل 

در مدارس محلات حاشــیه نشــین وجود دارد چندان مطلوب 
 نیست. خوب است که مدیران و یا حتی معلمانی که به این مدارس 
 می آیند به خود محله ها هم ســر بزنند و اوضاع و احوال برخی 
خانواده ها را ببینند تا بتوانند حال و شرایط دانش آموزان را بهتر 
 درک کننــد. برای مثال من با دانش آموز ۱۰ ســاله ای  صحبت 
می کردم و پرســیدم که چرا مدرسه را رها کرده ای؟ پاسخش این 
اســت که ما نان شب در خانه نداریم، رفتن به مدرسه چه سودی 
 بــرای من دارد؟ یــا وقتی به یک نفر دیگــر توصیه و نصیحت 
 می کنیم که درس و مشق را  ادامه بده تا به جایی برسی ! به من جواب 
 می دهد ؛ سرســفره ما نان نیســت. وقتی کــودک در خانواده 
دغدغه ی کتک خوردن از پدر معتاد را داشــته باشد قطعا مدرسه 
 را رها می کنند. من می توانم یک لیســت حــدود ۵۰ نفری از 
دانش آموزانی را بدهم که به خاطر مشکلات مختلف ترک تحصیل 

کرده اند و موفق به ادامه تحصیل نشدند!
دریا: لطفا در مورد وضعیت تیم های ورزشــی ستارگان 

جنوب هم کمی توضیح دهید!
 فعالیت ورزشــی ما با عنوان تیم ستارگان جنوب در محله انجام 
می شود ، در حال حاضر ما چیزی بالغ بر ۱۲۰ نفر از نونهالان محله 
شهناز را بوسیله کلاس های ورزشی رایگان مشغول کرده ایم تا از 
برخی خطرات و آسیب ها در امان باشند، این تعداد یعنی اینکه ما 
برای اداره کلاس هایمان حداقل باید ۶۰ توپ فوتبال داشته باشیم، 
در طول این سالها که ما در حال فعالیت بوده ایم نزدیک به ۵ هزار 
دست لباس ورزشی در محله توزیع کرده ایم که همه ی آنها هم به 
طور رایگان بوده. ما وقتی مشاهده می کنیم بچه های این محله از 
بیکاری و بی برنامگی به سمت کارهای خلاف و مردم آزاری  یا 
مصرف دخانیات کشیده می شوند واقعا قلبمان به درد می آید. در 
حال حاضر سه رده سنی از تیم های ما در مسابقات استانی بازی 
می کنند و ما در طول سال چیزی نزدیک به ۲۵ تا ۳۰ میلیون تومان 
برای این سه رده از تیم ها هزینه می کنیم حتی رده سنی بزرگ سال 
ما هم به طور رایگان آموزش می بینند. در سال ۹۸ سه رده سنی از 
تیم های ما در مسابقات لیگ استانی شرکت کردند و در رده سنی 
نونهالان موفق به کسب رتبه ی نخست و در رده سنی نوجوانان هم 

نایب قهرمان و جوانان ما هم جزو چهار تیم برتر استان بوده اند.
دریا: پشت زمین ورزشــی مهدیه ظاهرا پارکینگی برای 
خودروها احداث شده ! این محل بخشی از زمین ورزشی 
اســت یا به اداره و ســازمانی تعلق دارد؟ داســتان این 

پارکینگ چیست؟
بله به نکته ی خوبی اشاره کردید! دقیقا پشت دفتر کانون دریادلان 
جنوب اداره آب و فاضلاب قرار دارد، این اداره بخشی از مجموعه 
زمین ورزشــی مهدیه را با کاربری پارکینگ اجاره گرفته است و 
الان مدت پنج سال است که این بخش از زمین ورزشی در اختیار 
این اداره اســت و هیچ هزینه ای از محل اجاره این بخش از زمین 
ورزشــی که متعلق به بچه های محله اســت به ما که برای محله 
کار می کنیم تعلق نگرفته! پــول اجاره این مکان به کجا داده می 
 شود؟ این زمین درواقع متعلق به شهرداری است ،به نظر من  باید 
هزینه ای از این مکان به بچه ها ی این محله هم تعلق بگیرد ! اما در 
این پنج سال یک هزار تومانی هم به ما نداده اند. ما می توانیم همین 
پارکینگ را تبدیل به یک فضای ورزشی یا زمین فوتبال ساحلی، 
زمین والیبال یا بســکتبال کنیم. ایده دیگر که اقتصادی هم هست 
این اســت که ما می توانیم از همین فضا تحت کاربری پارکینگ 
 شــبانه روزی درآمد داشته باشــیم و از درآمد آن برای ورزش 
بچه های محله استفاده کنیم از ساعت ۶ صبح به بعد هم می تواند در 
 اختیار اداره آب و فاضلاب باشد تا به این ترتیب هم برای یک نفر 
اشــتغال زایی صورت گیرد و هم برای  محله درآمدزایی خواهد 

داشت و هزینه آن نیز برای مردم محله صرف شود.
دریا: اگر بخواهید یک ایده راهگشا برای این محله بدهید 

پیشنهاد شما چیست؟
یک ایده که کاری ندارد !! ما با کمک همین جوان های محله یک 
 طرح تحول هفتاد صفحه ای را برای ارســال به قوه قضائیه آماده 
کرده ایم و شک نداریم که با اجرای این پروژه ها بچه های تحت 
پوشش بهزیســتی و کمیته امداد این محله بخش قابل توجهی از 
مشکلاتشــان مرتفع خواهد شــد. این طرح هفتــاد صفحه ای 
موضوعات مختلف و بخصوص اشتغال را در بر می گرد. طرح و 
برنامه های تدوین شده در این سند از اینترنت و سایر منابع موجود 
گرفته نشده اســت و تماماً بر اساس فکر و ایده ی جوانان همین 
محله است. برای آماده سازی این طرح از اعضای کانون دریادلان 
جنوب  خواستیم که با گوشی های موبایل خودشان از مشکلات 
و معضلات محله آیت الل غفاری عکس تهیه کنند سپس همه ی 
مشکلات را مورد جمع بندی قرار دادیم و به راه حل های مناسبی 
رسیده ایم. یکی از برنامه های ما این است که یک بازارچه محلی 
در محله آیت الل غفاری راه اندازی کنیم و حتی جای مناســبی 
را هم برای آن در نظر گرفته ایم این بازارچه  درســت شــبیه به 
پنج شــنبه بازار میناب است  و ما در کنار این بازارچه می توانیم 
از ظرفیت فضای مجازی برای فروش کالا های خودمان استفاده 
 کنیــم . هنرمندانی در این محله وجــود دارند که من یقین دارم با 
راه اندازی این بازارچه محلی از سایر شهر های کشور مشتری برای 
خرید کارهای آنها به این محله خواهند آمد. در ســال ۹۸ کانون 
دریادلان جنوب ۵۸ برنامه بزرگ و کوچک برگزار کرد و چهار تا 
از جشنواره های ما بیش از هزار نفر مخاطب و مدعو داشته است. 
من ادعا می کنم که با وجود همین جوان های محله آیت الل غفاری 
ما می توانیم کارهای خوب و موثری انجام دهیم و این حرف من 
فقط شعار نیست بنده بر اساس واقعیت های موجود و برنامه های 

متعدد که تا به حال برگزار شده است صحبت می کنم.
دریا: به عنــوان کلام پایانی اگر نکته ای را لازم می دانید 

توضیح دهید، شنونده شما هستیم!
یکی از گلایه های ما این است که رسانه ها و حتی مسئولان همیشه 
از مشکلات، کمبود ها و مسائلی از این دست خیلی  صحبت می 
کنند. من در طول این گفتگو ســعی کردم کمی از این فضا فاصله 
بگیریم و خوانندگان روزنامه و حتی اهالی رسانه را به این واقعیت 
ســوق دهم که با وجود همه ی مشکلاتی که در این محله وجود 
دارد، افرادی هم هستند که با تمام وجود وقت خود را برای خدمت 
به مردم صرف می کنند و با وجود امکانات اندک و محدودیت های 
زیاد توانسته اند موفقیت های خوب و چشم گیری نیز کسب کنند. 
ما از مدیرمسئول و دست اندکاران روزنامه دریا درخواست داریم 
که این عملکردهای مثبت و خوب محله را نیز به تصویر بکشند. به 
عنوان آخرین نکته نیز باید عرض کنم؛ سن اعتیاد در محله ما پایین 
 است و من همیشــه بابت این موضوع نگران هستم و از آن غصه 
می خورم. با توجه به شیوع کرونا ما نمی توانیم زمین های ورزشی 
را هم باز کنیم چون احتمال شیوع بیماری است به نظر من هرکس 
که نمــی تواند کاری انجام دهد و توانش را نــدارد از گود کار و 
خدمت خارج شود تا دیگران که توانایی و انگیزه کارکردن را دارند 
به میدان بیایند لازم می دانم از برخی مدیران ادارات کمال تشکر را 
هم داشته باشم که در طول این چند سال با ما همراه و همگام بوده 

اند و زحمات فراوانی را کشیده اند. 
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